
Transkrypcja z XXXIX Sesji Rady Gminy Żabia Wola w dniu 9 czerwca 2021 r. powstała na podstawie 

nagrania ścieżki dźwiękowej. 

 
Anna Filipowicz - Przewodnicząca Radny Gminy Żabia Wola: Szanowni Państwo otwieram obrady 39 sesji 
Rady gminy Żabia Wola. Witam państwa radnych pana Wójta, 
pracowników urzędu gminy oraz mieszkańców oglądających transmisje 
z dzisiejszych obrad. Przypominam, że obrady Rady gminy Żabia Wola są transmitowane 
i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 
Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie 
internetowej gminy w terminie późniejszym trasmisja te są dostępne jako nagrania archiwalne. 
Obecni na posiedzeniu radni zostaną zalogowani do systemu przez pracownika biura rady 
Odczytam teraz listę obecności radnych. 
Anna Filipowicz: Iliana Kacprzak 
Iliana Kacprzak - Radna Gminy Żabia Wola: Jestem. 
Anna Filipowicz: Roman Filarczyk. 
Anna Filipowicz: Nie ma. Joanna Janoś. 
Anna Filipowicz: Nie ma. Norbert Klimkowski. 
Norbert Klimkowski: Jestem. 
Anna Filipowicz: Małgorzata Kozicka 
Małgorzata Kozicka - Radna Gminy Żabia Wola: Jestem. 
Anna Filipowicz:  Tomasz Kujawa. 
Anna Filipowicz: Nie ma. Krzysztof Marczewski 
Krzysztof Marczewski - Radny Gminy Żabia Wola: Jestem 
Anna Filipowicz: Roman Olczak 
Roman Olczak - Radny Gminy Żabia Wola: Jestem. 
Anna Filipowicz: Magdalena Radomińska. 
Magdalena Radomińska - Radna Gminy Żabia Wola: Jestem 
Anna Filipowicz: Wanda Redestowicz 
Wanda Redestowicz - Radna Gminy Żabia Wola: Jestem 
Anna Filipowicz: Mariusz Sztompka 
Mariusz Sztompka - Radny Gminy Żabia Wola: Jestem 
Anna Filipowicz: Mariusz Luc 
Anna Filipowicz: Nie ma. Przemysław Wójcik. 
Przemysław Wójcik - Radny Gminy Żabia Wola: Jestem. 
Anna Filipowicz: Dobrze jeszcze mam informację, że właśnie dołącza do nas 
pan Roman Filarczyk, jeszcze raz. 
Anna Filipowicz: Roman Filarczyk. 
Magdalena Radomińska: Tak go jeszcze nie podłączyło, bo nie widzę. 
Anna Filipowicz: (niezrozumiałe) chyba się pan Michał mówi, że właśnie to poczekamy dosłownie 
minutkę, a jak nie to. 
I jak? 
To idziemy dalej w takim razie. 
Jest? A jest, Roman Filarczyk. 
Sprawdzamy listę obecności. 
Anna Filipowicz: Panie Romanie? 
Czy słyszy nas pan? 
Mariusz Sztompka: Spróbuję zadzwonić do Romana. 
Przemysław Wójcik: Ale widać, że się loguje, moment. 
Anna Filipowicz: Roman Filarczyk. 
Anna Filipowicz: Dzień dobry, panie Romanie, czy nas pan słyszy? Sprawdzamy listę obecności. 
Roman Filarczyk - Radny Gminy Żabia Wola: Tak słyszę, dzień dobry, witam. 
Chwilowe problemy. 
Anna Filipowicz: Dobrze dziękuję bardzo, sprawdzaliśmy właśnie listę. 



Stwierdzam, że na dzisiejszej sesji Rady gminy Żabia Wola 
uczestniczy 11 radnych 
co stanowi kworum niezbędne do prowadzenia obrad Rady gminy Żabia Wola umożliwia 
przeprowadzanie ważnych wyborów oraz podejmowanie prawomocnych uchwał. 
W trakcie głosowań będę wyczytywać wszystkich radnych imiennie po kolei 
po wyczytaniu nazwiska radnych słownie 
systemu wideo konferencyjnego odda swój głos na daną uchwałę. 
W tym samym czasie pracownik Biura Rady odnotuje głosy oddane przez poszczególnych 
radnych przez wciskanie odpowiednich przycisków na poszczególnych imiennych 
terminalach do głosowania. Procedura ta zagwarantuje nam pewną 
jawność i czytelność oddawanych przez radnych głosów. 
Przypominam, że mieszkańcy oraz sołtysi mogą słuchać na bieżąco 
wystąpień radnych i śledzić wyniki głosowań. 
Ponadto w związku ze znacznymi utrudnieniami jest uruchomione specjalne 
adres email sesja.zdalna@zabiawola.pl 
na który można przesłać swoje uwagi bądź zapytanie 
podczas trwania sesji. 
Kolejnym punktem dzisiejszych obrad jest zatwierdzenie porządku obrad. 
Przypominam, że proponowany porządek obrad na dzisiejszą sesję jest następujący. 
Punkt 1 otwarcie posiedzenia. Punkt 2 stwierdzenie prawomocności obrad 
Punkt 3 zatwierdzenie proponowanego porządku obrad. 
Punkt 4 podjęcie uchwały o zmianie uchwały nr 106/XXXI/2020 
rady gminy Żabia Wola z dnia 16 grudnia 2020 r 
w sprawie wieloletniej prognozy finansowej gminy Żabia Wola. 
Punkt 5 podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę budżetową gminy Żabia Wola na rok 2021 
Punkt 6 podjęcie uchwały w sprawie nabycia przez gminę 
nieruchomości gruntowej położonej w miejscowości Żabia Wola. 
Punkt 7 podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego gminy Żabia Wola, obejmującego fragment miejscowości Grzymek. 
Punkt 8 podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Żabia 
Wola. 
obejmującego działki nr ewidencji 181/2, 183/2 
128/2, 129, 130, 130, 130/2 położonej 
w miejscowości Zalesie. Punkt 9 podjęcie uchwały w sprawie miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego gminy Żabia Wola obejmującego działki nr ewidencyjny 
160/2, 160/3, 160/4, 160/5 
160/6, 160/7, 178 
położonych w miejscowości Zalesie. Punkt 10 podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy 
ulicy w miejscowości Żelechów. Punkt 11 podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy 
w miejscowości Władysławów. Punkt 12 podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości 
Kaleń. 
Punkt 13 podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Lisówek. 
Punkt 14 podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady gminy Żabia Wola z dnia, nr (niezrozumiałe) 
71/XXVII/2020 
z dnia 23 września 2020 r w sprawie nadania 
nazwy ulicy w miejscowości Ojrzanów. Punkt 15 podjęcie uchwały w sprawie 
przekazania petycji zgodnie z właściwością. Punkt 16 podjęcie uchwały w sprawie skargi na 
działalność przewodniczącą (niezrozumiałe) gminy Komisji Rewizyjnej gminy Żabia Wola. 
Punkt 17 podjęcie uchwały w sprawie skargi na działalność przewodniczącej Komisji Rewizyjnej gminy Żabia 
Wola. 
Punkt 18 sprawozdanie wójta o jego pracach w okresie międzysesyjnym. 
Punkt 19 interpelacje i zapytania radnych. Punkt 20 informacje przewodniczącego rady. 
Punkt 21 podjęcie protokołu obrad z poprzedniej sesji. 
Punkt 22 wolne wnioski i informacje. Punkt 23 zakończenie obrad. 



Czy mają państwo jakieś propozycję? 
Co do zmian. 
Proszę pan Mariusz Sztompka. 
Mariusz Sztompka: Zanim przystąpimy do głosowania. Ja mam 
tylko takie pytanie, bo to jest dla mnie bardzo ważne. Czy radni 
słyszeli może o czymś takim, że podobno wpłynęła skarga do RIO na Radę Gminy? 
Czy ktoś z państwa ma taką wiedzę, bo doszła do mnie taka informacja i jeżeli 
ktoś ma jakąś taką wiedzę, to to poprosiłbym o jakiś (niezrozumiałe) 
ten temat, bo to jest no coś bardzo. 
Anna Filipowicz: W tym momencie rozmawiamy 
na temat porządku obrad. Czy ktoś ma jakieś propozycje 
co do zmian porządku obrad? Pytamy o to. 
Nie widzę. 
W takim razie. 
Głosujemy. 
Porządek obrad. Nie, nie głosujemy, przepraszam. 
Nie ma żadnych (niezrozumiałe) 
o zmianę, więc idziemy dalej do punktu 4. 
Podjęcie uchwały o zmianie uchwały nr 106/XXXI/2020 
Rady Gminy Żabia Wola z dnia 16 grudnia 2020 r 
w sprawie wieloletniej prognozy finansowej gminy Żabia Wola 
tutaj oddam głos, pani Skarbnik Annie Sroka i bardzo proszę 
o przybliżenie nam całego projektu uchwały, bardzo proszę. 
Anna Sroka - Srkarbnik Gminy Żabia Wola: Dziękuję, dzień dobry państwu. Uchwała Rady Gminy z dnia 9 
czerwca 2021 r 
Uchwała Rady Gminy z dnia 9 czerwca 2021 r o zmianie uchwały nr 106/XXXI/2020 
Rady Gminy Żabia Wola z dnia 16 grudnia 2020 r 
w sprawie: Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Żabia Wola. Na podstawie artykułu 
226, 227, 228, 230 ustęp 6 i artykułu 243 
ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r o finanasach publicznych. 
Tekst jednolity dziennik ustaw z 2021 r pozycja 305 
Rada Gminy Żabia Wola uchwala co następuje. § 1. w uchwale nr 106/XXXI/2020 
§ 1. w uchwale nr 106/XXXI/2020 Rady Gminy Żabia Wola z dnia 16 grudnia 2020 r 
w sprawie wieloletniej prognozy finansowej gminy Żabia Wola wprowadza 
się następujące zmiany. Zmianie ulega załącznik nr 1, który otrzymuje brzmienie jak w 
załączniku nr 1 do niniejszej uchwały zmianie ulega załącznik nr 2 
który otrzymuje brzmienie jak załączniku nr 2 do niniejszej uchwały. 
§ 2 wykonanie uchwały powierza się wójtowi gminy Żabia Wola i 
§ 3 uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 
A jak państwo wiedzą WPF jest dostosowane jest do do uchwały budżetowej. 
Jeżeli chodzi o załącznik nr 2 zmniejszamy limit 
limit na zadaniu Transport Publiczny w Gminie Żabia Wola 
zmniejsza się limit wydatków w roku 2021 o kwotę 24 647 zł 24 gr 
I w tym momencie przejdę do uchwały budżetowej, bo tutaj jest najwięcej zmian, 
które odzwierciedlenie ma 
w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 
Uchwały Rady Gminy Żabia Wola z dnia 9 czerwca 2021 r zmieniającą 
uchwałę budżetową gminy Żabia Wola na rok 2021. 
Na podstawie artykułu 18 ustęp 2 podpunkt 4, 60 ustęp 2 podpunkt 2 
ustawy z dnia 8 marca 1990 r o samorządzie gminnym. 
Tekst jednolity dziennik ustaw z 2020 r, pozycja 713 i 1378 
Artykuł 211, 212, 214 
215, 217, 218, 235, 236, 237 
ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r o finansach publicznych. Tekst (niezrozumiałe) 



jednolity dziennik ustaw z 2021 r pozycja 305 
Rada Gminy Żabia Wola uchwala co następuje. 
§ 1 w uchwale budżetowej gminy Żabia Wola na rok 2021 nr 107/XXXI/2020 Rady Gminy Żabia Wola 
z dnia 16 grudnia 2020 r wprowadza się następujące zmiany. 
Ustęp 1 i tutaj bez zmian, jeżeli chodzi o o komisję. 
Zwiększa się dochody budżetu o kwotę milion, przepraszam jest zmiana. 
Otrzymaliśmy 70 000 (niezrozumiałe), czyli tak zwiększyć dochody budżetu 
o kwotę 1 082 052 zł 86 gr 
oraz zmniejsza się dochody budżetu o kwotę 7000 zł. Plan dochodów 
budżetu gminy ogółem wynosi 65 652 408 zł (niezrozumiałe) gr 
w tym dochody bieżące zwiększa się o kwotę 677 727 zł 67 gr oraz zmniejsza się 
o kwotę 7000 zł to jest do kwoty 62 716 086 zł 79 gr. Dochody majątkowe 
zwiększa się o kwotę 404 325 zł 19 gr 
to jest do kwoty 2 936 321 zł 82 gr 
zgodnie z załącznikiem nr 1 do niniejszej uchwały zmieniającą 
załącznik nr 1 do uchwały budżetowej 
pod nazwą dochody, dochody na 2021 r 
Ustęp 2 zwiększa się wydatki budżetu o kwotę 1 140 888 zł 71 gr 
oraz zmniejsza się o kwotę 65 835 zł 85 gr 
Plan wydatków budżetu gminy ogółem wynosi 71 423 004 zł 35 gr 
w tym wydatki bieżące zwiększa się o kwotę 75 191 zł 26 gr oraz zmniejsza się 
o kwotę 55 835 zł 85 gr 
to jest do kwoty 60 000, 18 
60 018 334 zł 54 gr i wydatki majątkowe 
zwiększa się o kwotę 1 065 697 zł 45 gr 
oraz zmniejsza się o kwotę 10 000 zł to jest do kwoty 
11 404 669 zł 81 gr 
Zgodnie z załącznikiem nr 2 i 2a do niniejszej uchwały zmieniającą załącznik nr 2 i 2a 
do uchwały budżetowej pod nazwą wydatki na 2021 r oraz 
plan wydatków majątkowych. 
Ustęp 3 zmiany w wydatkach budżetu obejmują zmianę planu dotacji dla podmiotów zaliczanych 
do sektora finansów publicznych zgodnie z załącznikiem nr 3 do niniejszej uchwały zmieniający 
załącznik nr 8 do uchwały budżetowej pod nazwą dotacje (niezrozumiałe) dla podmiotów 
zaliczanych i nie zaliczonych do sektora finansów publicznych w 2021 r i 
tutaj autopoprawka dochodzi podpunkt 4. 
Zmiany w wydatkach budżet obejmują zmianę w przedsięwzięciach realizowanych w ramach Funduszu 
Sołeckiego. 
Zgodnie z załącznikiem nr 4 do niniejszej uchwały zmieniające załącznik nr 9 do uchwały 
budżetowej pod nazwą Plan Wydatków na Przedsięwzięcia Realizowane w Ramach Funduszu Sołeckiego w 
roku 2021. 
§ 2 wykonanie uchwały powierza się Wójtowi gminy Żabia Wola. 
§ 3 uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 
Jeżeli chodzi, proszę państwa o autopoprawkę otrzymaliśmy 70 000 
dotacji majątkowej na na realizację 
Mazowieckiego na Mazowieckiego instrumentu aktywizacji Sołectw Mazowsze 2021 
czyli miasty i tutaj następuje zwiększenie 
dochodów majątkowych o 70 000. 
W dziale 600, 30 000. W dziale 700, 30 000. 
I w dziale 900, 10 000. 
Jeżeli chodzi o wydatki, tak jak mówiłam w dziale 
616 drogi publiczne gminne dochodzą 
3 inwestycję miasy, wkład 
własny w wysokości 10 000 zł dla, dla każdego z miasu został zabezpieczony 
w dniu 31 marca państwa uchwałą i w 



dziale 600 rozdziale 616, 3 inwestycje. 
Modernizacja infrastruktury przystankowej w miejscowości Siestrzeń zakład o 20 000. 
Budowa infrastruktury przystankowej w miejscowości Żelechów 
kwota 20 000 zł i budowa infrastruktury przystankowej w miejscowości Osowiec 
i także 20 000 zł. Dodatkowo na 
wniosek na wniosek Sołtysa zmniejszono 
zmniejszono w dziale, rozdziale 616 o 10 000 zł 
i jest to zmiana z bieżącego utrzymania dróg. 
Dział 700 tutaj proszę państwa były, było zabezpieczonych 7 miasów 
zdejmujemy, zdejmujemy 4 i przenosimy 
na dział 600, 900, 3 pozostają i są to. 
Zagospodarowanie miejsca publicznego pełniącego funkcje rekreacyjne i sportowe w miejscowości Musuły. 
Budowa tras nordic walking w Grzegorzewicz. Zadbanie o ład przestrzenny 
sołectwa Piotrkowice i każdy z tych zadań uzyskało 10 000 dofinansowania 
i 10 000 było zabezpieczone na na 
sesji 31 marca. 
Zmniejsza się plan wydatków majątkowych o kwotę 40 000 tak jak mówiłam te miasy 
i były to Osowiec, Żelechów, Siestrzeń i Wycinki Osowskie 
Poza tym w działa 700 05 
zmniejsza się Plan wydatków bieżących w ramach Funduszu Sołeckiego 
o kwotę 2288 zł 61 gr oraz zwiększa się 
plan wydatków majątkowych o kwotę 10 000 z przeznaczeniem na zagospodarowanie 
działki sołeckich w miejscowości Kaleń. 
Dział 750 administracja publiczna i tutaj jest 
następuje zwiększenie funduszu Sołeckiego Huty Żabiowolskiej na zakup 
kosy spalinowej i skrzyń do przechowywania oraz wynajem przenośnej toalety 
na działkę na działkę sołecką. 
W ubiegłej uchwale w ubiegłym projekcie uchwały 
modernizacja elewacji gminnego Ośrodka Zdrowia była w wydziale 700. 
Przeniosłam ją do działu 851 ochrona zdrowia 
i to zadanie na kwotę 200 000 jest w rozdziale 851 
95 pozostała działalność 
i w dziale 915 ostatnia autopoprawka 
nasze miasy i tutaj jest oświetlenie ulic i placów 
z przeznaczeniem na montaż oświetlenia ulicznego w miejscowości Wycinki Osowskie 
i także 20 000 zadanie inwestycyjne. 
Czy są jakieś pytania? 
Anna Filipowicz: Prosiłabym jeszcze panią Skarbnik o przeczytanie projektów uchwał 
po pytaniu pan Magdaleny Radomińskiej, także bardzo proszę o odczytanie 
projektu uchwały numer (niezrozumiałe) czyli punktu 4 i punktu 5 
A teraz udzielam głosu pani Magdalenie Radomińskiej. 
Magdalena Radomińska: Ale czytała pani Skarbnik projekty uchwał? 
Anna Filipowicz: Wszystkie tak dokładnie tak wszystko było? 
Magdalena Radomińska: Tak 4, 5  i (niezrozumiałe) 
przeszłam do objaśnienia budżetu. Ja mam pytanie odnośnie tego 
to co tam rezygnacja z Funduszu Sołeckiego z bieżącego utrzymania 
dróg to wraca po prostu do ogólnie do budżetu czy to jest przeniesiony na jakiś inny cel? 
Ann Sroka: Nie, przeniesiona jest, bieżące utrzymanie dróg jest zmniejszenie 10 000 
i przechodzi na zagospodarowanie działki sołeckiej i (niezrozumiałe) 
na funduszu sołeckim. 
Magdalena Radomińska: Dobrze, dziękuję. 
Anna Filipowicz: Dziękuję bardzo. Czy mają państwo jakieś pytania jeszcze do pani Skarbnik? Bardzo proszę 
pani Wando 
Wanda Redestowicz: (niezrozumiałe) 



co oznacza tego, zagospodarowaniem ładu w tych Piotrkowicach? 
Nie wiem co to jest przygotowywane? Gdzie te ścieżki 
u nas mają (niezrozumiałe) 
Anna Sroka: Pani Wando prosiłabym o to pytanie do osoby merytorycznej 
Wanda Redestowicz: Dobrze, dobrze. 
Po prostu chyba nie znam terenu, a jakoś tak mało mogę (niezrozumiałe), a dzisiaj 
zebranie u nas w biegu (niezrozumiałe) 
Anna Sroka: No niestety nie ma wniosku przed sobą (niezrozumiałe) instrument. 
Anna Filipowicz: Dziękuję, czy mają państwo jakieś pytania jeszcze do pani Skarbnik? 
Anna Sroka: Jeżeli chodzi jeszcze wtrące co do pytania 
pana Mariusza Sztompka, rzeczywiście 
stowarzyszenie Żabio Wolska dla przyszłości zaskarżyła 
państwa uchwałę w regionalnej Izbie Obrachunkowej 
dotyczącej emisji obligacji. Z tego co wiem, skarga jest 
skarga jest niezasadna. Czekamy na na odpowiedź Regionalnej Izby Obrachunkowej. 
Anna Filipowicz: Proszę bardzo, pani Małgorzata Kozicka. 
Małgorzata Kozicka: Ja mam takie pytanie, jakie to 
ma konsekwencje dla nas ta skarga to znaczy to 
że została złożona. Czy są jakieś tego konsekwencje finansowe, prawne? 
Anna Sroka: Nie oczywiście nie. Skarga jest niezasadna. Oczywiście 
przygotowaliśmy dużo materiałów, udostępnialiśmy Regionalnej Izbie Obrachunkowej 
i cały przebieg i komisji i sesji i protokoły 
Czekamy, czekamy po prostu na informacje Regionalnej Izby Obrachunkowej 
bo nie mieliśmy wglądu do do tej skargi. Była to 
skarga na kolegium w regionalnej izby obrachunkowej na 
dzień dzisiejszy no tylko tyle dostałam informację, że skarga jest 
niezasadna i uchwała została zaakceptowana przez Regionalną Izbę Obrachunkową. 
jeżeli chodzi o uchwały o emisji obligacji. 
Małgorzata Kozicka: A nie opóźni to realizacji naszych działań? 
Anna Sroka: Nie, nie, proszę państwa, jesteśmy w trakcie już jak pan jak wyśle 
BIP są informacje finansowe 
w zakładce emisja obligacji i lada dzień opublikujemy konkurs 
i czekamy na opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej, ale to nie 
w żaden sposób nie wpływa na na obiekt konkursu (niezrozumiałe) 
Anna Filipowicz: Dziękuję bardzo, bardzo proszę Panie Mariuszu. 
Mariusz Sztompka: Mam może pytanie do pani Palińskiej, nie wiem czy jest bo (niezrozumiałe) skarga. 
Anna Filipowicz: Panie Mariuszu ja chciałabym do 
do tego tematu wrócić w sprawach różnych teraz możemy przejść do głosowania. 
Idzmy zgodnie z planem. Tak jak mówiłam dzisiaj tutaj mamy małe problemy 
idzmy płynnie dobrze, głosujemy. Przypominam, że głosujemy 
na punktem 4. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały nr 106/XXXI/2020 
Rady Gminy Żabia Wola z dnia 16 grudnia 2020 r 
w sprawie wieloletniej prognozy finansowej gminy Żabia Wola. 
Anna Filipowicz: Iliana Kacprzak 
Iliana Kacprzak: Jestem za 
Anna Filipowicz: Roman Filarczyk 
Roman Filarczyk: Za 
Anna Filipowicz: Joanna Janoś 
Joanna Janoś: Za 
Anna Filipowicz: (niezrozumiałe) przypominam, że dołączyła pani Joanna już do nas 
Anna Filipowicz: Norbert Klimkowski 
Norbert Klimkowski: Jestem za 
Anna Filipowicz: Małgorzata Kozicka 
Małgorzata Kozicka: Jestem za 



Anna Filipowicz: Krzysztof Marczewski 
Krzysztof Marczewski: Jestem przeciw 
Anna Filipowicz: Roman Olczak 
Roman Olczak: Jestem za 
Anna Filipowicz: Magdalena Radomińska 
Magdalena Radomińska: Jestem (niezrozumiałe) 
Anna Filipowicz: Wanda Redestowicz 
Wanda Redestowicz: Jestem za 
Anna Filipowicz: Mariusz Sztompka 
Mariusz Sztompka: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Przemysław Wójcik 
Przemysław Wójcik: Jestem za 
Anna Filipowicz: I ja również jestem za. 
Anna Filipowicz: Stwierdzam, że uchwała została przyjęta przy 11 głosach za i 1 głosie przeciw. 
Anna Filipowicz: Przejdziemy teraz od razu płynnie do głosowania nad punktem 5 
w brzmieniu podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę budżetową gminy Żabia Wola na rok 2021 
Anna Filipowicz: Iliana Kacprzak. 
Iliana Kacprzak: Jestem za 
Anna Filipowicz: Roman Filarczyk 
Roman Filarczyk: Za 
Anna Filipowicz: Joanna Janoś 
Joanna Janoś: Za 
Anna Filipowicz: Norbert Klimkowski 
Norbert Klimkowski: Za 
Anna Filipowicz: Małgorzata Kozicka 
Małgorzata Kozicka: Jestem za 
Anna Filipowicz: Krzysztof Marczewski 
Krzysztof Marczewski: Jestem za 
Anna Filipowicz: Roman Olczak 
Roman Olczak: Jestem Za 
Anna Filipowicz: Magdalena Radomińska 
Magdalena Radomińska: Jestem za 
Anna Filipowicz: Wanda Redestowicz 
Wanda Redestowicz: Jestem za 
Anna Filipowicz: Mariusz Sztompka 
Mariusz Sztompka: Za 
Anna Filipowicz: Przemysław Wójcik 
Przemysław Wójcik: Za 
Anna Filipowicz: Ja również jestem za 
Anna Filipowicz: Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
Przechodzimy do kolejnego punktu. Podjęcie uchwały w sprawie nabycia przez gminę nieruchomości 
gruntowej położonej w miejscowości Żabia Wola. Udzielam teraz głosu pani Magdalenie Radomińskiej. 
Bardzo proszę o odczytanie projektu uchwały. 
Magdalena Radomińska: Uchwała Rady Gminy Żabia Wola z dnia 9 czerwca 2021 r 
w sprawie: nabycia przez gminy nieruchomości gruntowej 
położonej w miejscowości Żabia Wola. Na podstawie artykułu 18 ustęp 2 
punkt 9 litera a ustawy z dnia 8 marca 1990 r 
o samorządzie gminnym. Tekst jednolity dziennik ustaw z 2020 r 
pozycja 713, 1378 oraz 
artykuł 6 punkt 1 artykułu 20 punkt 2 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 r 
o gospodarce nieruchomościami. 
Tekst jednolity dziennik ustaw z 2020 r, pozycja 1990 
z 2021 r, pozycja 11 Rada Gminy uchwala, co następuje. 
§ 1. Wyraża się zgodę na nabycie 



na własność jako gminny zasób nieruchomości działki położonej w miejscowości Żabia Wola, 
gmina Żabia Wola, oznaczonej nr ewidencyjnym 260/21 
o powierzchni 0,0051 ha. 
§ 2 Wykonanie uchwały powierza się Wójtowi Gminy. 
§ 3 Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. Dziękuję. 
Anna Filipowicz: Bardzo dziękuję. Czy mają państwo jakieś uwagi bądź zapytania odnośnie odczytanego 
projektu uchwały? 
Nie widzę w takim razie przechodzimy do głosowania. Przypominam, że głosujemy 
nad podjęciem uchwały w sprawie: nabycia przez gminę nieruchomości gruntowej położonej w 
miejscowości Żabia Wola. 
Anna Filipowicz: Iliana Kacprzak 
Iliana Kacprzak: Ja się wstrzymuje. 
Anna Filipowicz: Roman Filarczyk 
Roman Filarczyk: Za 
Anna Filipowicz: Joanna Janoś 
Joanna Janoś: Za 
Anna Filipowicz: Norbert Klimkowski 
Norbert Klimkowski: Jestem za 
Anna Filipowicz: Małgorzata Kozicka 
Małgorzata Kozicka: Jestem za 
Anna Filipowicz: Krzysztof Marczewski 
Krzysztof Marczewski:  Jestem za 
Anna Filipowicz: Roman Olczak 
Roman Olczak: Jestem za 
Anna Filipowicz: Magdalena Radomińska 
Magdalena Radomińska: Jestem za 
Anna Filipowicz: Wanda Redestowicz 
Wanda Redestowicz: Jestem (niezrozumiałe) 
Anna Filipowicz: Mariusz Sztompka 
Mariusz Sztompka: Za 
Anna Filipowicz: Przemysław Wójcik 
Przemysław Wójcik: Za 
Anna Filipowicz: Ja również jestem za 
Anna Filipowicz: Stwierdzam, że uchwała została przyjęta przy 11 głosach za 
i 1 głosie wstrzymującym się. 
Kolejny punkt, punkt 7. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego gminy Żabia Wola, obejmującego fragment miejscowości 
Grzymek. 
Udzielam teraz głosu wiceprzewodniczący Magdalenie Radomińskiej 
bardzo proszę o odczytanie projektu uchwały. 
Magdalena Radomińska: Uchwała Rady gminy Żabia Wola z dnia 9 czerwca 2021 
w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Gminy Żabia Wola obejmującego fragment miejscowości Grzymek. 
Na podstawie artykułu 18 ustęp 2 punkt 5 ustawy 
z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym 
Tekst jednolity dziennik urzędowy z 2020 roku pozycja 713 
z późniejszymi zmianami oraz artykuł 14 ustęp 1 
i 2 ustawy z dnia 27 marca 2003 r 
o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym. 
Tekst jednolity, dziennik urzędowy 2021 roku pozycja 741 
ze zmianami uchwala się co następuje. 
§ 1 Przystępuje się do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego gminy Żabia Wola, obejmującego fragment miejscowości Grzymek. 
§ 2 Przedmiotem miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego jest 



ustalenie przeznaczenia sposobu zabudowy i zagospodarowania terenu określonego w § 1. 
§ 3 granice obszaru objętego planem są 
określone w załączniku graficznym, stanowiącym integralną część niniejszej uchwały. 
§ 4 Wykonanie uchwały powierza się Wójtowi Gminy Żabia Wola. 
§ 5 Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. Dziękuję. 
Anna Filipowicz: Dziękuję bardzo. Czy mają państwo jakieś uwagi bądź zapytania? 
Nie widzę w takim razie przechodzimy do głosowania. 
Głosujemy nad punktem 7. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego gminy Żabia Wola (niezrozumiałe) fragment miejscowości 
Grzymek 
Anna Filipowicz: Iliana Kacprzak 
Iliana Kacprzak: Jestem za 
Anna Filipowicz: Roman Filarczyk 
Roman Filarczyk: Za 
Anna Filipowicz: Joanna Janoś 
Joanna Janoś: Za 
Anna Filipowicz: Norbert Klimkowski 
Norbert Klimkowski: Jestem za 
Anna Filipowicz: Małgorzata Kozicka 
Małgorzata Kozicak: Jestem za 
Anna Filipowicz: Krzysztof Marczewski 
Krzysztof Marczewski: Jestem za 
Anna Filipowicz: Roman Olczak 
Roman Olczak: Jestem za 
Anna Filipowicz: Magdalena Radomińska 
Magdalena Radomińska: Jestem za 
Anna Filipowicz: Wanda Redestowicz 
Wanda Redestowicz: Jestem za 
Anna Filipowicz: Mariusz Sztompka 
Mariusz Sztompka: Za 
Anna Filipowicz: Przemysław Wójcik 
Przemysław Wójcik: Za 
Anna Filipowicz: Ja również jestem za 
Anna Filipoiwcz: Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
Kolejny punkt, punkt 8. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego gminy Żabia Wola, (niezrozumiałe) działki nr ewidencyjny 181/2 
183/2, 128/2, 129, 
130, 131, 132 położone w miejscowości Zalesie. 
Bardzo proszę wiceprzewodnicząca Magdalena Radomińska o odczytanie projektu uchwały. 
Magdalena Radomińska: Uchwała Rady Gminy Żabia Wola z dnia 9 czerwca 2021 r 
w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Żabia Wola 
obejmującego działki nr ewidencyjny 181/2 
183/2, 128/2, 129, 
130, 131, 132 położone w miejscowości Zalesie. 
Na podstawie artykułu 18 ustęp 2 punkt 5 
ustawy z dnia 8 marca 1990 r o samorządzie gminnym. 
Dziennik ustaw tekst jednolity z 2020 r pozycja 713 
ze zmianami, artykułu 20 ustęp 1 ustawy z dnia 27 marca 2003 r 
o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym. 
Tekst jednolity dziennik ustaw z 2021 roku, pozycja 741 
ze zmianami oraz uchwały nr 31, przepraszam 
39/X/2019 Rady Gminy Żabia Wola 
z dnia 26 czerwca 2019 roku w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 



Gminy Żabia Wola obejmującego działki o nr ewidencyjnym 181/2 
183/2, 128/2, 129, 130, 131, 132 
położone w miejscowości Zalesie, stwierdzając, iż ustalenia mniejszego 
planu nie naruszają ustaleń Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego gminy Żabia Wola. Uchwała nr 8/XVII/2012 
Rady Gminy Żabia Wola z dnia 24 kwietnia 2012 r 
z późniejszymi zmianami, Rada Gminy uchwala, co następuje. 
§ 1. Uchwala się miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego Gminy Żabia Wola 
obejmującej działki nr ewidencyjny 181/2, 183/2, 
128/2, 129, 130, 131 i 132 
położony w miejscowości Zalesie na obszarze i w brzmieniu określonym niniejszą uchwałą. 
§ 2. Punkt 1. Plan obejmuje działki o nr ewidencyjnym 
181/2, 183/2, 128/2, 
129, 130, 131, 132 
położone w miejscowości Zalesie o powierzchni 6,96 ha 
Punkt 2. Granic obszary objętego planem oznaczone są symbolem graficzne na rysunku 
planu sporządzonym w skali 1:2000 stanowiący załącznik nr 1 graficzny do niniejszej uchwały. 
§ 3 Uchwała składa się z następujących integralnych części. 
1. tekstu planu stanowiącego treść uchwały. 
2. rysunku planu w skali 1:2000 
stanowiącego załącznik nr 1. 
3. roztrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia uwag do projektu planu stanowiąca załącznik nr 2. 
4. rozstrzygnięcia dotyczącego sposobu realizacji zapisanych 
w planie inwestycji z zakresu infrastruktury technicznej które należą do zadań własnych 
gminy oraz zasad ich funkcje finansowania zgodnie z przepisami o finansach 
publicznych stanowiącego załącznik nr 3. 
5. danych przestrzennych o których mowa w 
artykule 67a ustawy stanowiące załącznik nr 4. 
I teraz przejdę do postanowień końcowych. 
Rozdział 11 przepisy końcowe. 
§ 22. Wykonanie niniejszych uchwał powierza się Wójtowi Gminy Żabia Wola. 
§ 23 uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni od dnia ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa 
Mazowieckiego. 
§ 24 Uchwała podlega publikacji na stronie internetowej Biuletynu Informacji Publicznej urzędu gminy Żabia 
Wola. Dziękuje. 
Anna Filipowicz: Dziękuję, czy mają państwo jakieś uwagi bądź pytania? 
Proszę pani Iliana. 
Iliana Kacprzak: To chyba tylko by pasowało jeszcze głośno dopowiedzieć, 
że nie wpłynęły żadne uwagi do tego tego zawsze przegłosowujemy te uwagi. 
Anna Filipowicz: Tak dziękuję bardzo słuszna uwaga. Czy ktoś z państwa jeszcze chciałby coś dodać? 
Nie widzę w takim razie przechodzimy do głosowania, głosujemy nad punktem 8. 
Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Żabia Wola 
będącego działki nr ewidencji 181/2, 183/2 
128/2, 129, 130, 131, 132 położone w miejscowości Zalescie. 
Anna Filipowicz: Iliana Kacprzak 
Iliana Kacprzak: Jestem za 
Anna Filipowicz: Roman Filarczyk 
Roman Filarczyk: Za 
Anna Filipowicz: Joanna Janoś 
Joanna Janoś: Za 
Norbert Klimkowski: Za 
Anna Filipowicz: Małgorzata Kozicka 
Małgorzata Kozicka: Jestem za 
Anna Filipowicz: Krzysztof Marczewski 



Krzysztof Marczewski: Jestem za 
Anna Filipowicz: Roman Olczak 
Roman Olczak: Jestem za 
Anna Filipowicz: Magdalena Radomińska 
Magdalena Radomińska: Jestem za 
Anna Filipowicz: Wanda Redestowicz 
Wanda Redestowicz: Za 
Anna Filipowicz: Mariusz Sztompka 
Mariusz Sztompka: Za 
Anna Filipowicz: Przemysław Wójcik 
Przemysław Wójcik: Jestem za 
Anna Filipowicz: Ja również jestem za. Stwierdzam, że uchwała została 
przyjęta jednogłośnie. Kolejny punkt, punkt 9. 
Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Żabia Wola 
(niezrozumiałe) działki nr ewidencji 160/2, 160/3, 
160/4, 160/5, 160/6, 160/7 
178 położonej w miejscowości Zalesie 
bardzo proszę wiceprzewodniczącą Magdalenę Radomińską o odczytnaie projektu uchwały. 
Magdalena Radomińska: Uchwała Rady Gminy Żabia Wola z dnia 9 czerwca 2021 r w sprawie 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Żabia Wola 
obejmującego działki o numerze ewidencyjnym 160/2, 160/3 
160/4, 160/5, 
160/6, 160/7, 178 
położony w miejscowości Zalesie. 
Na podstawie artykułu 18 ustęp 2 punkt 5. 
Ustawy z dnia 8 marca 1990 r o samorządzie gminnym. 
Tekst jednolity dziennik ustaw z 2020 r pozycja 713 
z późniejszymi zmianami artykułu 20 ustęp 1 ustawy z 
dnia 27 marca 2003 r o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym. 
Jednolity dziennik ustaw z 2021 r 
pozycja 741 z późniejszymi zmianami oraz 
Uchwały nr 47/XXXVII/2018 
Rady Gminy Żabia Wola z dnia 25 września 2018 r 
w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Żabia Wola, obejmującego działki 
o nr ewidencyjnym 160/2, 160/3, 160/4, 
160/5, 160/6, 160/7, 178. 
położony w miejscowości Zalesie, stwierdzając, iż ustalenia niniejszego 
planu nie naruszają ustaleń Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego gminy Żabia Wola 
Uchwała nr 8/XVII/2012 
Rady Gminy Żabia Wola z dnia 24 kwietnia 2012 r z 
późniejszymi zmianami Rada Gminy uchwala co następuje. 
§ 1 Uchwala się miejscowy plan zagospodarowania 
przestrzennego gminy Żabia Wola obejmującej działki o nr ewidencyjnym 
160/2, 160/3, 160/4, 160/5, 
160/6, 160/7, 178 
położony w miejscowości Zalesie na obszarze i w brzmieniu określonym niniejszą uchwałą. 
§ 2 Plan obejmuje działki o nr ewidencyjnym 
160/2, 160/3, 160/4, 160/5, 
160/6, 160/7, 178 
w miejscowości Zalesie o powierzchni 1,8518 ha 
Punkt 2. Granice obszaru objętego 
planem oznaczone są symbolem graficzne na rysunku planu sporządzonym 



w skali 1:2000 stanowiący załącznik nr 3 graficzny do niniejszej uchwały. 
Plan obejmuje 
1. Tekst planu, stanowiący niniejszą uchwałę. 2. Rysunek planu w skali 1:2000 będący 
integralną częścią niniejszej uchwały, stanowiący załącznik nr 1. 
3. Rozstrzygnięcie dotyczące sposobu rozpatrzenia uwag do projektu planu zgłoszonych w czasie 
wyłożenia projektu planu do publicznego wglądu, będące załącznikiem nr 2. 
4. Rozstrzygnięcie dotyczące sposobu realizacji inwestycji 
z zakresu infrastruktury technicznej oraz zasady jej finansowania, które należą do zadań własnych gminy 
będące załącznikiem nr 3. 
5. Dane przestrzenne, o których mowa w artykule 67a 
ustawy stanowiący załącznik nr 4. 
Punkt 2. Rysunek planu odnosi odnośnie ustalenia zawarte w niniejszej 
uchwale do tereny objętego granicami planu przy użyciu oznaczeń stosowanych 
i opisanych odpowiednio w legendzie. 
I tu są opisane szczegółowo, to nie będę tego odczytywać 
i przejdę do 
końcowych przepisów 
jeszcze chwileczkę. 
Przepisy końcowe 
§ 31 Wykonanie niniejszej Uchwały 
powierza się Wójtowi Gminy Żabia Wola. 
§ 32 Uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni od dnia ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa 
Mazowieckiego. 
§ 33 Uchwała podlega 
publikacji na stronie internetowej Biuletynu Informacji Publicznej 
Urzędu Gminy Żabia Wola. Dziękuję. 
Anna Filipowicz: Dziękuję bardzo. Czy mają państwo jakieś uwagi? 
Nie widzę. W takim razie będzie mógł głosować. Przypominam, 
że głosujemy nad punktem 9 podjęcie uchwały w sprawie miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego gminy Żabia Wola, obejmującego działki nr ewidencyji 
nr 160/2, 160/3, 160/4, 160/5, 160/6 
160/7, 178 położone w miejscowości Zalesie 
Anna Filipowicz: Iliana Kacprzak 
Iliana Kacprzak: Jestem za 
Anna Filipowicz: Roman Filarczyk 
Roman Filarczyk: Za 
Anna Filipowicz: Joanna Janoś 
Joanna Janoś: Za 
Anna Filipowicz: Norbert Klimkowski 
Norbert Klimkowski: Jestem za 
Anna Filipowicz: Małgorzata Kozicka 
Małgorzata Kozicka: Jestem za 
Anna Filipowicz: Krzysztof Marczewski 
Krzysztof Marczewski: Jestem za 
Anna Filipowicz: Roman Olczak 
Roman Olczak: Jestem za 
Anna Filipowicz: Magdalena Radomińska 
Magdalena Radomińska: Jestem za 
Anna Filipowicz: Wanda Redestowicz 
Wanda Redestowicz: Jestem za 
Anna Filipowicz: Mariusz Sztompka 
Mariusz Sztompka: Za 
Anna Filipowicz: Przemysław Wójcik 
Przemysław Wójcik: Za 



Anna Filipowicz: Ja również jestem za. 
Anna Filipowicz: Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
Punkt 10 podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Żelechów. 
Bardzo proszę wiceprzewodniczącą Magdalenę Radominską o odczytanie projektu uchwały. 
Magdalena Radomińska: Uchwała Rady Gminy Żabia Wola z dnia 9 czerwca 2021 roku 
w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Żelechów. 
Na podstawie artykułu 18 ustęp 2 punkt 13 z dnia 8 marca 1990 roku 
o samorządzie gminnym. Tekst jednolity dziennik ustaw z 2020 roku 
pozycja 713 z późniejszymi zmianami oraz artykułu 8 ustęp 1a 
ustawy z dnia 21 marca 1985 roku 
o drogach publicznych. Tekst jednolity dziennik ustaw z 2020 roku 
pozycja 470, Rada Gminy Żabia Wola uchwala, co następuje: 
§ 1. Nadaje się nazwy ulicy w 
miejscowości Żelechów, ulica Lenki w drodze wewnętrznej 
oznaczonej numerem ewidencyjnym 301/2 odchodzącej od ulicy Topolowej. 
§ 2. Szczegółowe położenie ulicy określa mapa stanowiąca załącznik do uchwały. 
§ 3. Wykonanie uchwały powierza 
się Wójtowi Gminy Żabia Wola. 
§ 4. Uchwała wchodzi w życie w terminie 14 dni od dnia ogłoszenia 
w Dzienniku Urzędowym Województwa Mazowieckiego. Dziękuję. 
Anna Filipowicz: Bardzo dziękuje. Czy mają państwo jakieś pytania bądź uwagi? 
Nie widzę. W takim razie będziemy głosować. Przypominam, że głosujemy 
nad punktem 10 podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Żelechów. 
Anna Filipowicz: Iliana Kacprzak 
Iliana Kacprzak: Jestem za 
Anna Filipowicz: Roman Filarczyk 
Roman Filarczyk: Za 
Anna Filipowicz: Joanna Janoś 
Joanna Janoś: Za 
Anna Filipowicz: Norbert Klimkowski 
Norbert Klimkowski: Za 
Anna Filipowicz: Małgorzata Kozicka 
Małgorzata Kozicka: Jestem za 
Anna Filipowicz: Krzysztof Marczewski 
Krzysztof Marczewski: Jestem za 
Anna Filipowicz: Roman Olczak 
Roman Olczak: Jestem za 
Anna Filipowicz: Magdalena Radomińska 
Magdalena Radomińska: Jestem za 
Anna Filipowicz: Wanda Redestowicz 
Wanda Redestowicz: Jestem za 
Anna Filipowicz: Mariusz Sztompka 
Mariusz Sztompka: Za 
Anna Filipowicz: Przemysław Wójcik 
Przemysław Wójcik: Za 
Anna Filipowicz: Ja również jestem za. 
Anna Filipowicz: Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
Punkt 11 dzisiejszych obrad. Podjęcie uchwały w sprawie nadania 
nazwy ulicy w miejscowości Władysławów. Bardzo proszę wiceprzewodniczącą Magdalena Radomińską o 
odczytanie projektu uchwały. 
Magdalena Radomińska: Uchwała Rady Gminy Żabia Wola z dnia 9 czerwca 2021 roku 
w sprawie nazwania, nadania przepraszam nazwy ulicy w miejscowości Władysławów 
Na podstawie artykułu 18 ustęp 2 punkt 13 
z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym. 



Tekst jednolity dziennik ustaw z 2020 roku, pozycja 713 z późniejszymi 
zmianami oraz artykułu 8 ustęp 1a ustawy z dnia 21 marca 1985 roku 
są o drogach publicznych. 
Tekst jednolity dziennik ustaw z 2020 roku pozycja 470 
Rada Gminy Żabia Wola uchwala co następuje. 
§ 1. Nadaje się nazwy ulicy w miejscowości Władysławów ulica Sympatyczna 
w drodze wewnętrznej oznaczonej numerem ewidencyjnym 251/28 i 251/35 odchodzącej od ulicy Na 
Skraju. 
§ 2. Szczegółowe położenie ulic określa mapa stanowiąca załącznik do uchwały. 
§ 3. Wykonanie uchwały powierza 
się Wójtowi Gminy Żabia Wola. 
§ 4. Uchwała wchodzi w życie w terminie 14 dni od dnia 
ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa Mazowieckiego. Dziękuję. 
Anna Filipowicz: Dziękuję bardzo, czy mają państwa jakieś pytania bądź uwagi? 
Nie widzę. W takim razie głosujemy. Przypominam, że głosujemy 
na punktem 11 podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Władysławów. 
Anna Filipowicz: Iliana Kacprzak 
Iliana Kacprzak: Jestem za 
Anna Filipowicz: Roman Filarczyk 
Roman Filarczyk: Za 
Anna Filipowicz: Joanna Janoś 
Joanna Janoś: Za 
Anna Filipowicz: Norbert Klimkowski 
Norbert Klimkowski: Za 
Anna Filipowicz: Małgorzata Kozicka 
Małgorzata Kozicka: Jestem za 
Anna Filipowicz: Krzysztof Marczewski 
Krzysztof Marczewski: Jestem za 
Anna Filipowicz: Roman Olczak 
Roman Olczak: Jestem za 
Anna Filipowicz: Magdalena Radomińska 
Magdalena Radomińska: Jestem za 
Anna Filipowicz: Wanda Redestowicz 
Wanda Redestowicz: Jestem za 
Anna Filipowicz: Mariusz Sztompka 
Mariusz Sztompka: Za 
Anna Filipowicz: Przemysław Wójcik 
Przemysław Wójcik: Za 
Anna Filipowicz: I ja również jestem za. 
Anna Filipowicz: Uchwała została przyjęta jednogłośnie. Punkt 12 podjęcie 
uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Kaleń. Bardzo proszę wiceprzewodniczącą 
Magdalenę Radomińską o odczytanie projektu uchwały. 
Magdalena Radomińska: Uchwała Rady Gminy Żabia Wola 
z dnia 9 czerwca 2021 roku 
w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Kaleń. Na podstawie artykułu 18 ustęp 2 punkt 13 
z dnia 8 marca 1990 roku 
o samorządzie gminnym. Tekst jednolity 2020 roku, pozycja 713 
z późniejszymi zmianami oraz artykułu 8 ustęp 1a ustawy z dania 21 marca 1985 roku 
o drogach publicznych. Tekst jednolity dziennik ustaw z 2020 roku 
pozycja 470 z późniejszymi zmianami Rada Gminy Żabia Wola uchwala co następuje. 
§ 1. Nadaje się nazwy ulicy w miejscowości Kaleń, ulica Automatyków 
w drodze wewnętrznej oznaczonej numerem ewidencyjnym 34/13 
odchodzącej od ulicy Głównej. 
§ 2. Szczegółowe położenie ulicy określa mapa stanowiąca załącznik do uchwały. 



§ 3. Wykonanie uchwały powierza się Wójtowi Gminy Żabia Wola. 
§ 4. Uchwała wchodzi w życie w terminie 14 dni od dnia ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa 
Mazowieckiego. Dziękuję. 
Anna Filipowicz: Bardzo dziękuję, czy mają państwo jakieś pytania bądź uwagi? 
Nie widzę. W takim razie głosujemy punkt 12 w brzmieniu, podjęcie 
uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Kaleń. 
Anna Filipowicz: Iliana Kacprzak 
Iliana Kacprzak: Jestem za 
Anna Filipowicz: Roman Filarczyk 
Roman Filarczyk: Za 
Anna Filipowicz: Joanna Janoś 
Joanna Janoś: Za 
Anna Filipowicz: Norbert Klimkowski 
Norbert Klimkowski: Za 
Anna Filipowicz: Małgorzata Kozicka 
Małgorzata Kozicka: Jestem za 
Anna Filipowicz: Krzysztof Marczewski 
Krzysztof Marczewski: Jestem za 
Anna Filipowicz: Roman Olczak 
Roman Olczak: Jestem za 
Anna Filipowicz: Magdalena Radomińska 
Magdalena Radomińska: Jestem za 
Anna Filipowicz: Wanda Redestowicz 
Anna Filipowicz: Wanda Redestowicz 
Wanda Redestowicz: Za jestem za, coś mi się 
Anna Filipowicz: Mariusz Sztompka 
Mariusz Sztompka: Za 
Anna Filipowicz: Przemysław Wójcik 
Przemysław Wójcik: Jestem przeciw 
Anna Filipowicz: Ja jestem za 
Anna Filipowicz: Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 11 głosami za 
przy 1 głosie przeciw. 
Punkt 13 podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Lisówek. 
Bardzo proszę wiceprzewodniczącą Magdalenę Radomińską o odczytanie projektu uchwały. 
Magdalena Radomińska: Uchwała Rady Gminy Żabia Wola z dnia 9 czerwca 2021 roku 
w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Lisówek. 
Na podstawie artykułu 18 ustęp 2 punkt 13 z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym. 
Tekst jednolity 2020 roku, pozycja 713 z późniejszymi zmianami 
oraz artykułu 8 ustęp 1 na ustawy z dnia 21 marca 1985 roku 
o drogach publicznych. Tekst jednolity dziennik ustaw z 2020 roku 
pozycja 470 z późniejszymi zmianami Rada Gminy Żabia Wola uchwala, co następuje. 
§ 1. Nadaje się nazwę 
ulicy w miejscowości Lisówek ulica Zuzanny w drodze 
w wewnętrznej oznaczonej numerem ewidencyjnym 70/7 i 70/8 
odchodzącej od ulicy Wiśniowej. 
§ 2. Szczegółowe położenie od ulicy określa mapa stanowiąca załącznik do uchwały. 
§ 3. Wykonanie uchwały powierza się Wójtowi Gminy Żabia Wola. 
§ 4. Uchwała wchodzi w życie w terminie 14 dni od dnia ogłoszenia 
w Dzienniku Urzędowym Województwa Mazowieckiego. Dziękuję. 
Anna Filipowicz: Dziękuję bardzo. Czy mają państwo jakieś pytania bądź uwagi? 
Nie widzę w takim razie głosuję na punkt 13, podjęcie uchwały 
w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Lisówek. 
Anna Filipowicz: Iliana Kacprzak. 
Iliana Kacprzak: Jestem za 



Anna Filipowicz: Roman Filarczyk 
Roman Filarczyk: Za 
Anna Filipowicz: Joanna Janoś 
Joanna Janoś: Za 
Anna Filipowicz: Norbert Klimkowski 
Norbert Klimkowski: Za 
Anna Filipowicz: Małgorzata Kozicka 
Małgorzata Kozicka: Jestem za 
Anna Filipowicz: Krzysztof Marczewski 
Krzysztof Marczewski: Jestem za 
Anna Filipowicz: Roman Olczak 
Roman Olczak: Jestem za 
Anna Filipowicz: Wanda Redestowicz 
Wanda Redestowicz: Jestem za 
Anna Filipowicz: Mariusz Sztompka 
Mariusz Sztompka: Za. 
Anna Filipowicz: Przemysław Wójcik. 
Przemysław Wójcik: Za 
Anna Filipowicz: Ja również jestem za. 
Anna Filipowicz: Uchwała została przyjęta jednogłośnie. Przechodzimy do punktu 14 
podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Żabia Wola numer 71/XXVII/2020 
z dnia 23 września 2020 roku w 
sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Ojrzanów. Bardzo proszę 
wiceprzewodniczącą Magdalenę Radomińską o odczytanie projektu uchwały. 
Magdalena Radomińska: Uchwała Rady Gminy Żabia Wola z dnia 9 czerwca 2021 roku 
w sprawie zmiany Uchwały Rady Gminy Żabia Wola numer 71/XXVII/2020 
z dnia 23 września 2020 r w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Ojrzanów. 
Na podstawie artykułu 18 ustęp 2 punkt 13 z dnia 8 marca 1990 roku 
o samorządzie gminnym. Tekst jednolity 
Dziennik Ustaw z 2020 r. pozycja 713 z późniejszymi zmianami 
i artykułu 8 ustęp 1a ustawy z dnia 21 marca 1985 r. 
o drogach publicznych. Tekst jednolity Dziennik Ustaw z 2020 r  pozycja 470 
Rada Gminy Żabia Wola uchwala, co następuje. 
§ 1. W Uchwale Rady Gminy Żabia Wola nr 71/XXVII/2020 
z dnia 23 września 2020 roku wprowadza się następujące zmiany: 
1. § 1 otrzymuje brzmienie: Nadaje się nazwę ulicy w miejscowości Ojrzanów: ulica 26 Maja 
drodze wewnętrznej oznaczonej nr ew. 65/5 odchodzącej od ulicy Tarczyńskiej. 
od ulicy Tarczyńskiej. 
2. Zmianie ulega załącznik graficzny, który 
otrzymuje brzmienie jak załącznik do niniejszej uchwały. 
§ 2. Wykonanie uchwały powierza się wójtowi gminy Żabia Wola. 
§ 3. Uchwała wchodzi w życie w terminie 14 dni od dnia ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa 
Mazowieckiego. Dziękuję. 
Anna Filipowicz: Bardzo dziękuje. Czy mają państwo jakieś pytania bądź uwagi? 
Nie widzę, o proszę pani Magdalena Kowalik, bardzo proszę. Dzień dobry. 
Magdalena Radomińska: Nie słychać 
Anna Filipowicz: Nie słychać pani Magdo. 
Anna Filipowicz: Nie słychać. 
Anna Filipowicz: Nie słychać. 
Anna Filipowicz: W takim razie zarządzam 5 minut przerwy w celu takim, aby 
pani Magdalena mogła dołączyć do nas. 
Anna Filipowicz: Już? 
Witamy po przerwie niestety nie da rady 
połączyć się z nami pani Magdalena Kowalik, ale przekazała 



mi informację odnośnie omyłki pisarskiej w §1 uchwały. 
Po prostu jest 
błąd w numerze zamiast 27 jest numer 37 
I to jest tylko jedna jedyna omyłka pisarska. Żadnych innych 
zmian nie ma, także jeżeli nie mają państwo żadnych uwag i zapytań 
To możemy przechodzić do głosowania. Macie państwo jakieś uwagi bądź zapytania? 
Nie widzę w takim razie głosujemy punkt 14. 
(Głos Programu): Recording in progress 
Anna Filipowicz: Punkt 14 w brzmieniu: Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Rady Gminy Żabia 
Wola 
nr 71/XXVII/2020 z dnia 23 września 2020 r 
w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Ojrzanów. 
Anna Filipowicz: Iliana Kacprzak 
Iliana Kacprzak: Jestem za 
Anna Filipowicz: Roman Filarczyk 
Roman Filarczyk: Za 
Anna Filipowicz: Joanna Janoś 
Joanna Janoś: Za 
Anna Filipowicz: Norbert Klimkowski 
Małgorzata Radomińska: Norbert napisał, że aplikacja mu się zawiesiła. 
Anna Filipowicz: Zaraz wrócimy na koniec głosowania. Małgorzata Kozicka. 
Małgorzata Kozicka: Jestem za 
Anna Filipowicz: Krzysztof Marczewski 
Krzysztof Marczewski: Jestem za 
Anna Filipowicz: Roman Olczak 
Roman Olczak: Jestem za 
Anna Filipowicz: Magdalena Radomińska 
Magdalena Radomińska: Jestem za 
Anna Filipowicz: Wanda Redestowicz 
Wanda Redestowicz: Za 
Anna Filipowicz: Mariusz Sztompka 
Mariusz Sztompka: Za. 
Anna Filipowicz: Przemysław Wójcik. 
Anna Filipowicz: Przemysław Wójcik. 
Anna Filipowicz: Ja jestem za. Proszę (niezrozumiałe), czekamy na głosy. Norbert Klimkowski. 
Anna Filipowicz: I Przemysław Wójcik. 
Są zalogowani, więc musimy poczekać. 
Anna Filipowicz: Czy mógłby ktoś zadzwonić do pana Przemysława Wójcika bądź Norberta Klimkowskiego 
Magdalena Radomińska: To ja zadzwonię do Przemka 
Anna Filipowicz: A tutaj my zadzwonimy do pana Norberta. 
Przemysław Wójcik: Jestem, jestem techniczne problemy jestem. 
Anna Filipowicz: Dobrze. Głosowaliśmy nad punktem 14. 
Czy słyszał. 
Przemysław Wójcik: Jestem za, tak. 
Anna Filipowicz: Dobrze, dziękuję. 
To teraz czekamy tylko na pana Norberta. 
Za minutkę pan Norbert już będzie razem z nami, także tak pan Przemek jest za. 
Proszę o chwilę cierpliwości. 
Anna Filipowicz: Czy już jest z nami pan Norbert słyszy nas, może głosować? 
Mariusz Sztompka: Mam informację, że zawiesiła mu się aplikacja także. 
Anna Filipowicz: Dobrze. 
Norbert Klimkowski: Już, już 
Magdalena Radomińska: Już jest 
Norbert Klimkowski: (niezrozumiałe) 



Anna Filipowicz: Dobrze 
Anna Filipowicz: Za, pan Norbert jest za. 
Anna Filipowicz: Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
Kolejny punkt. Punkt 15 Podjęcie uchwały w sprawie przekazania petycji zgodnie z właściwością. 
Bardzo proszę o odczytanie wiceprzewodniczącą Magdalena Radomińską. 
Magdalena Radomińska: Uchwała Rady Gminy Żabia Wola z dnia 9 czerwca 2021 roku. 
roku w sprawie przekazania petycji zgodnie z właściwością. 
Na podstawie art. 6 ust. 1 ustawy z dnia 11 lipca 2014 r. 
o petycjach Dziennik Ustaw z 2018 r. 
pozycja 870 oraz art. 18 ust. 2 pkt 15 
ustawy z dnia 8 marca 1990 r. 
o samorządzie gminnym (Dziennik Ustaw z 2020 roku pozycja 713 i 1378) 
Rada Gminy Żabia Wola uchwala co następuje: 
§ 1. Przekazuje się według właściwości do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej 
petycje Tymczasowej Rady Stanu Narodu Polskiego-Społecznego 
Komitetu Konstytucyjnego, reprezentowanego przez p. Teresę Garland. 
§ 2. Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącemu Rady Gminy Żabia Wola. 
§ 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia 
i podlega ogłoszeniu na tablicy ogłoszeń w Urzędzie Gminy oraz w Biuletynie Informacji Publicznej 
www.bip.zabiawola.akcessnet.net 
www.bip.zabiawola.akcessnet.net 
Dziękuję. 
Anna Filipowicz: Dziękuję bardzo. Czy mają państwo jakieś zapytania? 
Nie widzę w takim razie przechodzimy do głosowania. Głosujemy 
w sprawie podjęcia uchwały w sprawie przekazania petycji zgodnie z właściwością. 
Anna Filipowicz: Iliana Kacprzak 
Iliana Kacprzak: Jestem za 
Anna Filipowicz: Roman Filarczyk 
Roman Filarczyk: Za 
Anna Filipowicz: Joanna Janoś 
Joanna Janoś: Za 
Anna Filipowicz: Norbert Klimkowski 
Norbet Klimkowski: Jestem za 
Anna Filipowicz: Małgorzata Kozicka 
Małgorzata Kozicka: Jestem za 
Anna Filipowicz: Krzysztof Marczewski 
Krzysztof Marczewski: Jestem za 
Anna Filipowicz: Roman Olczak 
Roman Olczak: Jestem za 
Anna Filipowicz: Magdalena Radomińska 
Magdalena Radomińska: Jestem za 
Anna Filipowicz: Wanda Redestowicz 
Wanda Redestowicz: Jestem za 
Anna Filipowicz: Mariusz Sztompka 
Mariusz Sztompka: Za 
Anna Filipowicz: Przemysław Wójcik 
Przemysław Wójcik: Za 
Anna Filipowicz: Ja również jestem za. 
Anna Filipowicz: Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
Kolejny punkt. Punkt 16 podjęcie uchwały w sprawie skargi 
na działalność przewodniczącej Komisji Rewizyjnej Gminy Żabia Wola. 
Bardzo proszę o odczytanie projektu uchwały wiceprzewodniczącą Magdalenę Radomińską. 
Magdalena Radomińśka: Uchwała Rady Gminy Żabia Wola z dnia 9 czerwca 2021 r. 
w sprawie skargi na działalność Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej Gminy Żabia Wola 



Na podstawie art. 240 ustawy z dnia 14 czerwca 1960 r. 
Kodeks postępowania administracyjnego, 
tekst jednolity Dziennik Ustaw z 2021 r. poz. 735 
Rada Gminy Żabia Wola uchwala co następuje: 
§ 1. Po zbadaniu skargi z dnia 18 marca 2021 r. 
na działalność Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej Gminy Żabia Wola Joanny Janoś 
uznaje się, że jej rozpatrzenie nie należy do właściwości Rady Gminy Żabia Wola. 
§ 2. Zobowiązuje się Przewodniczącego Rady Gminy Żabia Wola 
do powiadomienia skarżącego o sposobie załatwienia niniejszej skargi. 
§ 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. Dziękuję. 
Anna Filipowicz: Bardzo dziękuję. 
Czy mają państwo coś do dodania? 
Nie widzę w takim razie głosujemy. Przypominam, że głosujemy nad podjęciem 
uchwały w sprawie skargi na działalność Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej Gminy Żabia Wola. 
Anna Filipowicz: Iliana Kacprzak 
Iliana Kacprzak: Jestem za 
Anna Filipowicz: Roman Filarczyk 
Roman Filarczyk: Za 
Anna Filipowicz: Joanna Janoś chce głosować? 
Joanna Janoś: Wstrzymuje się 
Anna Filipowicz: Dobrze. Norbert Klimkowski. 
Norbert Klimkowski: Za. 
Anna Filipowicz: Małgorzata Kozicka 
Małgorzata Kozicka: Jestem za 
Anna Filipowicz: Krzysztof Marczewski 
Krzysztof Marczewski: Jestem za 
Anna Filipowicz: Roman Olczak 
Roman Olczak: Jestem za 
Anna Filipowicz: Magdalena Radomińska 
Magdalena Radomińska: Jestem za 
Anna Filipowicz: Wanda Redestowicz 
Wanda Redestowicz: Jestem za 
Anna Filipowicz: Mariusz Sztompka 
Mariusz Sztompka: Za 
Anna Filipowicz: Przemysław Wójcik 
Przemysław Wójcik: Za 
Anna Filipowicz: Ja również jestem za. 
Anna Filipowicz: Stwierdzam, że uchwała została przyjęta przy 11 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się. 
Punkt 17 Podjęcie uchwały w sprawie skargi na 
działalność Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej Gminy żabia Wola. Bardzo proszę o odczytanie 
projektu uchwały wiceprzewodniczącą Magdalenę Radomińską. 
Magdalena Radomińska: Uchwała Rady Gminy Żabia Wola z na 9 czerwca 2021 r 
w skargi na działalność Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej Gminy Żabia Wola. 
Na podstawie artykułu 240 ustawy z dnia 14 czerwca 1960 r. 
Kodeks postępowania administracyjnego (tekst jednolity,  Dziennik Ustaw z 2021 r, poz. 735), 
Rada Gminy Żabia Wola uchwala, co następuje: 
§ 1. Po zbadaniu skargi z dnia 16 maja 2021 r. 
na działalność Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej Gminy Żabia Wola Joanny Janoś 
uznaje się, że jej rozpatrzenie nie należy do właściwości Rady Gminy Żabia Wola. 
§ 2 Zobowiązuje się Przewodniczącego Rady Gminy Żabia Wola 
do powiadomienia skarżącego o sposobie załatwienia niniejszej skargi. 
§ 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. Dziękuję. 
Anna Filipowicz: Bardzo dziękuje. Czy mają państwo jakieś uwagi? 
Nie widzę w takim razie głosujemy. Przypominam, że głosujemy 



nad podjęciem uchwały w sprawie skargi na działalność Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej Gminy Żabia 
Wola. 
Anna Filipowicz: Iliana Kacprzak 
Iliana Kacprzak: Jestem za 
Anna Filipowicz: Roman Filarczyk 
Roman Filarczyk: Za 
Anna Filipowicz: Joanna Janoś 
Joanna Janoś: Wstrzymuje się 
Anna Filipowicz: Norbert Klimkowski 
Norbert Klimkowski: Jestem za 
Anna Filipowicz: Małgorzata Kozicka 
Małgorzata Kozicka: Jestem za 
Anna Filipowicz: Krzysztof Marczewski 
Krzysztof Marczewski: Jestem za 
Anna Filipowicz: Roman Olczak 
Roman Olczak: Jestem za 
Anna Filipowicz: Magdalena Radomińska 
Magdalena Radomińska: Jestem za 
Anna Filipowicz: Wanda Redestowicz 
Wanda Redestowicz: Jestem za 
Anna Filipowicz: Mariusz Sztompka 
Mariusz Sztompka: Za 
Anna Filipowicz: Przemysław Wójcik 
Anna Filipowicz: Przemysław Wójcik 
Przemysław Wójcik: Za 
Anna Filipowicz: Ja również jestem za. 
Anna Filipowicz: Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 11 głosami za i 1 głosie wstrzymującym. 
Przechodzimy do punktu 18 Sprawozdanie Wójta o jego pracach w okresie międzysesyjnym. 
Oddaję teraz głos panu Wójtowi. 
Piotr Rybka - Wójt Gminy Żabia Wola: Dzień dobry szanowni państwo (niezrozumiałe) Dzisiaj jest bardzo 
w dużym skrócie, ponieważ mamy pewne problemy techniczne. 
W obsłudze sesji w związków z tym (niezrozumiałe) 
Spróbuje tak skrócić, żeby zająć mniej więcej  5-10 minut. 
(niezrozumiałe) 3 osoby na terenie gminy przebywają w izolacji. 
Zachęcam do szczepienia przeciw COVID-19 przypominam, 
że (dzwięk uderzenia) utrzymać z (niezrozumiałe) 
ciężkich zachorowań i powrócić do (niezrozumiałe) i normalnego trendu. 
Życzę bez kolejny fal epidemii na jesieni bez ograniczeń. 
1 czerwca dzień dziecka, pracownicy przekazali 
42 paczki 
ze słodki prezentami na rzecz potrzebujących rodzin. Realizacja przedsięwzięcia 
była możliwa dzięki hojności i życzliwości przedsiębiorców 
oraz osób, które indywidualnie odpowiedział, odpowiedziały 
na nasz apel. Więc serdecznie dziękuję wszystkim za (niezrozumiałe) 
W przedszkolach i szkołach, organizowany jest leśny lub letni wypoczynek 
dla dzieci tak zwane półkolonie, zachęcamy do skorzystania. 
Informacja na stronach placówek. 
Na na stronie przedszkoli przedstawiono 
już terminy dyżurów wakacyjnych. 
Jednodniowe wycieczki wakacyjne w końcu czerwca i na początku lipca 
organizuje również Dom Kultury. 
Oferta tych placówek jest na stronie internetowej. 
Trwają przygotowania do stworzenia wakacyjnej strefy relaksu, to 
coś nowego przy Domu Kultury w Żabiej Woli, która będzie stanowiła 



poszerzenie oferty (niezidentyfikowany dzwięk) spędzania czasu wolnego dla naszych mieszkańców 
więcej szczegółów już niebawem. 
W celu (niezrozumiałe) skutków 
nauki zdalnej szkołach podstawowych zostaną zorganizowane od września zajęcia wspomagające 
dla uczniów, łącznie do dyspozycji szkół będzie aż 270 dodatkowych godzin zajęć. 
Od 9 czerwca zostaną uruchomione to jest dzisiaj 
zostaną uruchomione zajęcia sportowe z elementami gimnastyki korekcyjno kompensacyjnej. 
Na przeprowadzenie zajęć gmina (niezrozumiałe) dofinansowanie w wysokości 12 000 zł. 
Program jest skierowany do uczniów w celu korygowania zaistniałych wad 
postawy, nauki utrzymania prawidłowej postawy 
ciała i ogólnego wzmocnienia całego ciała. 
Informuje również, że do 30 czerwca można 
zapoznać się z wyłożonym do publicznego wglądu projektem miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego obejmującego miejscowość Józefina, zapraszam. 
Ogłoszenie ogłoszono 
postępowania na wykonanie dokumentacji projektowej na budowę chodnika 
na ulicy Szkolnej w Osowcu. Wykonanie dokumentacji 
projektowej na budowę chodnika na ulicy Strażackiej w Bartoszówce. 
Wykonanie dokumentacji projektowej na przebudowę Alei Jesionowej 
Praktyka za i wykonanie dokumentacji 
projektowej odwodnienia dróg w Osowcu między 
innymi przede wszystkim ulic Wannowej i Falistej. 
Wszczęto także postępowanie na zagospodarowanie przestrzeni publicznej 
przy urzędzie gminy oraz w gminnym ośrodku pomocy społecznej w Żabiej Woli. 
Otrzymaliśmy dofinansowanie 70 000 z Mazowieckiego (niezrozumiałe) Aktywizacji Sołectw 
na realizację 7 sołeckich projektów, będą to 
(niezrozumiałe) i wiaty przystankowe w Osowcu i w Żelechowie. 
(niezrozumiałe) przystankowe z wiatą i miejscem na rowery i na pętli w Siestrzeni. 
Zlecenie jest (niezrozumiałe) Wycinkach Osowskich 
Musuły (niezrozumiałe) w Piotrkowicach oraz 
budowa tras nordic walking w Grzegorzewicach o co również 
pytała pani Radna Magda Redestowicz. 
Także więcej szczegółów (niezrozumiałe) sołtysów, na pewno bo to są pomysłodawcy. 
Gmina otrzymała informację o wstępnej 
to bardzo ważna informacja o wstępnej, pozytywnej ocenie wniosku 
na kwotę 2,4 miliona zł 
Na budowę hali sportowej przy szkole podstawowej w Skułach. 
Mam nadzieje jest to, jest to jeden znaczący krok 
bliżej powstania tej inwestycji. 
Planujemy uruchomić inwestycje jeszcze w tym roku 
już po środki (chrząknięcie) dodatkowe w tym roku. Inwestycje 
budowy szkoły podstawowej w Skułach. Obecnie przygotowujemy się 
do realizacji przebudowy drogi publicznej ulicy Chełmońskiego w Bieniewcu 
Bardzo duża inwestycja, droga w najwyższych 
standardach europejskich z tak zwanych 
funduszy kiedyś (niezrozumiałe) 
obecnie rządowych inwestycji dróg samorządowych. 
Cały czas realizujemy bieżące utrzymanie dróg gruntowych we wszystkich rejonach. 
W ostatnim miesiącu oddany został do użytku kolejny odcinek drogi powiatowej. 
dzięki panu Staroście (niezrozumiałe) 
i Wierzbickiemu chciałem podziękować za współpracę i przede wszystkim 
efekty tej współpracy. To jest można powiedzieć 
taka współpraca nie tylko pana starosty, ale przede wszystkim 
państwa radnych, którzy, którzy tutaj no i (niezrozumiałe) 



o to, żebyśmy, żebyśmy więcej dróg robili 
powiatowych i mieszkańcy też oczekują takich 
działań w związku z tym dofinansujemy ten obszar. 
Drogi powiatowe widzicie państwo stają się coraz lepsze w naszej 
gminy, a to jest obsługa również nasza. 
Czyli państwa radnych, ale przede wszystkim dobrej współpracy. 
Mieszkańcy mogą korzystać z wyremontowanej drogi łączącej Kaleń z Żelechowem 
w poprzednim tygodniu w zeszłym tygodniu 
było ukończenie tej inwestycji. Relacje z 
mieszkańcami można na Facebooku obejrzeć. 
Jeszcze w tym roku realizowana będzie modernizacja nawierzchni drogi powiatowej 
w miejscowości Bartoszówka. Inwestycje realizować 
realizowane są przez powiat z dofinansowaniem 
200 000 zł taka inwestycja z budżetu gminy. 
(niezrozumiałe) kawałek drogi 200 000 zł dofinansowujemy. 
Chciałem przekazać informacje dotyczące prowadzenia robót 
przy (niezrozumiałe) przebudowie ulicy Folwarcznej w Musułach, ponieważ 
są jakieś nieprawdziwe informację czy w internecie 
czy plotki chciałem zdementować pewne informacje. 
Roboty zostały tymczasowo wstrzymane ze względu na konieczność wprowadzenia zmian 
w dokumentacji projektowej przedmiotowej drogi, obejmujących 
wdrożenie efektywnego systemu odwodnienia drogi. 
Zmiany te pociągają za sobą konieczność 
pozyskiwania, pozyskania gruntów. Po dopełnieniu 
wszystkich niezbędnych formalności, (niezrozumiałe) wraz 
Inspektorem Nadzoru Inwestorskiego na realizację inwestycji 
i liczę na to, że to się odbędzie w najbliższym tygodniu. 
W najbliższą niedzielę 13 czerwca jedną mamy 
okręgu wyborczym nr 8 w skład, którego wchodzą miejscowości 
Bieniewiec, Oddział, Słubica A, (chrząknięcie) Słubica B, Słubica Dobra, Słubica Wieś 
oraz Pieńki Słubickie odbędą się wybory uzupełniające 
do Rady Gminy Żabia Wola długo wyczekiwana 
ten (niezrozumiałe) ze względu na chodzenie ponad rok czasu czekamy na 
te wybory, także, także będziemy wybierać 
piętnastego przedstawiciela do Rady Gminy. 
Głosowanie zostanie przeprowadzone w godzinach od 7 do 21 w lokalu 
wyborczym zlokalizowanym w budynku dawnej szkoły w Słubicy Dobrej. 
Zachęcam do udziału w wyborach mam nadzieje, że będzie duża frekwencja. 
Od czerwca zapraszam państwa na wtorkowe spotkania 
ze mną, czyli kontynuacja tego, co 
działo się przed pandemią. 
W 19 i czyli początkiem 20 roku 
najbliższe spotkanie podczas, którego omawiane będą tak jak 
zwykle trudne sprawy i problemy mieszkańców naszych sołectw 
to odbędzie się w wtorek 15 czerwca 
o godzinie 17:30 w szkole podstawowej w Józefinie. 
Wczoraj odbyło się pierwsze spotkanie w Słubicy 
także było była duża frekwencja jak na pierwsze 
spotkanie około 25 mieszkańców. (dzwonek telefonu) 
Zapraszam i bardzo konstruktywna rozmowa 
poznaliśmy dwóch kandydatów do Rady. Harmonogram spotkań 
na najbliższy miesiąc dostępne jest na głównej stronie internetowej 
i na moim Facebooku będę informował przed każdym takim spotkaniem, 
ale cykle będzie powtarzany 



co 5 tygodni, czyli co tydzień w nowym miejscu i powrót 
po 5 tygodniach do tego samego miejsca. Zazwyczaj wygląda 
to tak, że, że 
sprawdzamy pod sztabem mieszkańców, później te 5 tygodni 
próbujemy wdrożyć te potrzeby mieszkańców i po 5 tygodniach rozliczamy 
te nowe działania, informując 
mieszkańców, co udało się a co co się planujemy, żeby 
się udało, a co po prostu jest na przykładce prawnej czy formalnie. 
Czasem niemożliwe (niezrozumiałe) też czasem bywają takie 
potrzeby albo pomysły. Także zapraszam państwa na 
te spotkania ze mną bezpośrednie spotkania. 
No i dziękuję i pozdrawiam. 
Anna Filipowicz: Dziękujemy bardzo 
Panu Wójtowi przechodzimy do, o proszę pan Krzysztof Marczewski 
chciałby zabrać głos. 
Krzysztof Marczewski: Mam 3 pytania w sumie do pana Wójta, czy będę mógł pani Przewodnicząca to po 
kolei zadać? 
Anna Filipowicz: Tak proszę. (trzask) 
Krzysztof Marczewski: Dziękuję. Panie Wójcie 
chciałbym zapytać, zabrakło mi w tym sprawozdaniu dosyć istotnej informacji 
dla mieszkańców, bo na komisjach poprzedzających dzisiejszą 
sesję dowiedzieliśmy się, że zostały odrzucone nasze wnioski o termomodernizację 
budynków użyteczności publicznej. Czy mógłby pan mieszkańcom przybliżyć 
tą sprawę, na które budynki zostało odwrócone i czy spodziewamy się jakieś 
zmiany w najbliższym czasie, czy będzie to realizowane w pracy (niezrozumiałe) na to liczyć? 
To jest moje pierwsze pytanie. Drugie pytanie chciałem pana zapytać o jakiej strefie relaksu 
pan mówił w jakiej to lokalizacji ma być przy Domu Kultury, 
tam z tyłu rozbudowa jak to ma wyglądać? 
I może te dwa pytania na razie a trzecie na końcu jeszcze (niezrozumiałe) dobrze, dziękuje. 
Anna Filipowicz: Dobrze, bardzo dziękuję za pytania. Proszę panie Wójcie o odpowiedź na pytania 
Piotr Rybka: Dobrze, dziękuje bardzo. Postaram się w wolnych wnioskach odpowiedzieć na to pytanie i 
zapytania. Dziękuje bardzo. 
Anna Filipowicz: Dobrze, czyli rozumiem, że pan Wójt musi się przygotować akurat do tego czasu. 
Czy może tak być panie Krzysztofie? 
Krzysztof Marczewski: Tak może w takim razie to trzecie pytanie już zadam (niezrozumiałe) 
Anna Filipowicz: No to proszę, poproszę. 
Anna Filipowicz: (niezrozumiałe) 
Proszę, od razu pan zadaje to trzecie pytanie czy w wolnych wnioskach? 
Krzysztof Marczewski: Nie no myślę, że wolnych wnioskach. 
Anna Filipowicz: Dobrze 
Krzysztof Marczewski: Jeżeli pan Wójt nie ma ochoty odpowiedzieć przy omawianym 
temacie jakie jakim jest sprawozdanie no to szkoda no ale trudno. 
Anna Filipowicz: Dobrze poczekamy do wolnych wniosków 
Czy ktoś z państwa jeszcze chciałbym (kaszel) coś o coś zapytać pana Wójta? 
Jeżeli nie, to przechodzimy do kolejnego punktu. 
Czyli do interpelacje i zapytania radnych. 
Informuję, że interpelacje złożone przez radnego Krzysztofa Marczewskiego 
zostały przeze mnie przekazane wójtowi gminy Żabia Wola. 
Punkt 20 informacje przewodniczącego rady. Chciałabym państwa poinformować, 
iż w okresie między sesjami zwoływałam wspólne posiedzenia 
komisji, na których opiniowaliśmy projekty uchwał omawiane 
opiniowane na dzisiejszej sesji Rady Gminy Żabia Wola. 
Zajmowałam się bieżącą korespondencją i organizowałam czas pracy. 
(niezrozumiałe) rady. 



Chciałabym również przypomnieć tak jak pan Wójt to zrobił 
o wyborach uzupełniających. 
Z okręgu nr 8 w najbliższą niedzielę. Zachęcam wszystkich 
mieszkańców z tamtego okręgu do czynnego 
uczestnictwa w wyborach, zapraszamy. 
Jeżeli chodzi o protokół z obrad poprzedniej sesji, ewentualne 
uwagi co do zapisów zawartych w protokole, bardzo proszę 
zgłaszać do Biura Rady za pośrednictwem poczty elektronicznej. 
Protokół otrzymali państwo razem z danymi do logowania na dzisiejszą sesję. 
A teraz przechodzimy do wolnych wniosków i informacji 
jeżeli ktoś z państwa chciałby zabrać głos. Przypominam, że (niezrozumiałe) zasygnalizować 
poprzez podniesienie ręki. Bardzo proszę w tym momencie udzielam głosu 
panu radnemu Krzysztofowi Marczewskiego a później panu Mariuszowi Sztompka. Bardzo proszę panie 
Krzysztofie. 
Krzysztof Marczewski: Bardzo dziękuje. To ja pozwolę sobie powtórzyć pytanie, już teraz nie będe ciągiem 
pytał wszystkich, czytał wszystkim tylko pojedynczo. 
Zabrakło mi w  sprawozdaniu pana Wójta informacji o odrzuceniu 
naszych wniosku o dofinansowanie inwestycji 
termomodernizacji budynków użyteczności publicznej. Czy mógłby 
pan mieszkańcom przybliżyć, jakie były przyczyny, co się stało i czy ewentualnie 
możemy w najbliższym czasie liczyć na powrót do tych wniosków i ich realizacji? 
Anna Filipowicz: Panie Wójcie (niezrozumiałe) 
Piotr Rybka: Tak, dziękuje bardzo. Tutaj 
przyczyn formalnych, czyli wnioski zostały prawidłowo wykonane. 
Natomiast najprawdopodobniej zabrakło środków panu Marszałkowi województwa. 
W związku z tym przystąpiliśmy 
do planu B, który przewidzieliśmy już jakiś 
czas temu, zawsze trzeba mieć jakiś Plan B wyjście awaryjne. 
I państwo się z tym zgodzili zarówno na komisji, jaki i na 
dzisiejszej sesji akceptując 
zmiany w budżecie, to znaczy my uruchamiamy 
termomodernizację, modernizację 
elewacji Ośrodka Zdrowia. To jest bodajże 200 000 zł 
i modernizacja elewacji 
szkoły podstawowej w Józefinie to jest bodajże 150 000 zł. 
Można zweryfikować to w dzisiejszej uchwale, że państwo zatwierdzili. 
To jest modernizacja elewacji zachodniej budynku w szkołe podstawowej w Józefinie. 
Także no nie będziemy realizować żadnych dodatkowych 
rzeczy jak panele fotowoltaiczne czyby czy 
czy budowa wewnętrznych instalacji wentylacji 
klimatyzacyjnych pozostanie to w takim stanie jak jest i 
No tyle na tyle. 
Czy jeszcze chciałby pan zapytać może? 
Anna Filipowicz: Dziękuje panie Wójcie pan Krzysztof Marczewski 
ma kolejne pytanie, jak rozumiem. 
Krzysztof Marczewski: Tak, bardzo dziękuję Pani Przewodnicząca. 
Dziękuję panie wójcie za odpowiedź. To nie była dla mnie 
odpowiedź tylko dla mieszkańców przypomnę. Wspomniał pan 
o zamiarze realizacji jakiejś strefy relaksu 
koło, koło Domu Kultury, o jaką strefe relaksu chodzi, bo nie nie 
słyszeliśmy nic na komisjach o tym. 
Piotr Rybka: Tak to jest jeszcze na etapie tworzenia. 
Także nie chcieliśmy żadnych innych i nie chcemy jeszcze żadnych 
fall startu popełniać, czy czy informować o czymś niedopracowanym. 



Pracuje nad tym przede wszystkim zespół Domu Kultury 
i niezwłocznie jeżeli już będą jakieś takie 
finalne, finalny plan pomysł to 
się z państwem podzielimy na na 
komisji a później na sesji. 
Krzysztof Marczewski: A w jakiej lokalizacji ta strefa ewentualnie miałaby być? 
Piotr Rybka: Koło Domu Kultury w Żabiej Woli. 
Anna Filipowicz: Czyli rozumiem, że szczegółów dowiemy się na najbliższej komisji, jeżeli 
będzie już coś więcej, wiadomo. Dziękuję bardzo i proszę panie Krzysztofie, kolejne pytanie. 
Krzysztof Marczewski: Tak, wspomniał pan o rozpoczęciu 
projektowania chodników w trzech lokalizacjach o ile pamiętam. 
Chciałbym pana zapytać, ponieważ mieszkańcy w Siestrzeni czekają na chodnik już 
chyba 10 lat. To jakie kryteria były wyboru 
w tej a nie innej inwestycji oraz również 
mówiliśmy o pilnej inwestycji budowy chodnika przy przedszkolu 
przy ulicy Ślaskiego. Co spowodowało taki wybór lokalizacji 
i takie odpoczęcie projektowania. Dlaczego te dwie lokalizacje, o których ja 
wspominam, nie weszły w skład tych, tych projektów? 
Piotr Rybka: Dziękuję za to pytanie. Właśnie cieszę się, że (niezrozumiałe) poruszać również 
No i jest taka sprawa, że jest to mieszkańcy 
zdecydowali, że chcą mieć chodniki akurat w swojej 
w swojej wsi. Poparli to w swoim funduszem sołeckim 
Jeżeli chodzi o Siestrzeń, nie było 
takiej, takich działań, ale pomimo to ja 
przewidziałem potrzebe chodnika w Siestrzeni i odwiedziłem 
wszystkich mieszkańców w Siestrzeni i 
no nie wszyscy akurat byli wtedy w domu (niezrozumiałe), ale ci co byli w domu 
ze wszystkimi rozmawiałem. Poświęciłem kilka godzin na 
to i tak złożyliśmy wnioski 
o dofinansowanie do pana premiera Mateusza Morawieckiego, 
po to żeby, żeby finansował chodnik w Siestrzeni. 
Mam nadzieję, że się uda dostać te finansowania. 
Zobaczymy, jak (niezrozumiałe) sprawy (niezrozumiałe) 
Jeżeli się uda, no to chodnik będzie. Nie ukrywam, że ten chodnik 
jest bardzo potrzebny, również tak uważam. 
Natomiast pomimo 
6 odcinka on nie jest równie, równie 
tani jak jego długość, ponieważ są na tym odcinku 
szereg kolizji infrastrukturalnych, o których się właśnie 
nie mówi, o których pan nie wspomina, a powodują podniesienie 
kosztów no co najmniej dwukrotne w stosunku do innych lokalizacji 
budowy chodników. Co zostało już określone 
kilka lat temu tak jeszcze przez 
przegląd pani kierownik Referatu Inwestycji. 
Dziękuję. 
Anna Filipowicz: Bardzo dziękuję. Zanim udzielę głosu panu Mariuszowi Sztompka 
Chciałabym dopóki pamiętam przeczytać pytania 
od jednej z mieszkanek naszej gminy. Będzie to pytanie do pana Wójta. 
W związku z tematem poruszonym przeze mnie na ostatniej komisji i pytaniem do pana Wójta 
który podczas poprzednich obrad stwierdził, że radny Marczewski podłożył minę 
Bo działka z przeznaczeniem na działkę sołecką, stanowiła ogromny problem w 
realizacji planu, placu zabaw dla dzieci i spotkań mieszkańców. 
Stan na 2 czerwiec podczas odwiedzin tego miejsca stwierdziłam, że na terenie działki 
znajdują się co najmniej 3 suche sosny. Było to zgłoszone przez niemalże 



siedmioma, ośmioma miesiącami. Działka nie powinna być dopuszczona do użytkowania 
z uwagi na zagrożenie dla dzieci i mieszkańców przebywających na wyżej wymienionym terenie. 
W związku z tym moje pytanie, kiedy zostaną usunięte 
te suche drzewa, panie wójcie? 
Piotr Rybka: O usuwanie drzew to jest procedura, którą specjalne 
przepisy, określają. No i tutaj wydaje mi się, 
że jest ten proces uruchomiony. 
przez nasze naszych pracowników, urzędników. 
No po jakimś tam czasie jest za procedura 
uprawomocnia i dochodzi do zlecenia wykonania usunięcia 
takiego takiego drzewa. 
(niezrozumiałe) jeżeli według pani jest to zagrażające życiu i zdrowiu. 
No to dzwoni się na 112 i za 10 minut 
przyjeżdżają służby ratownicze i wycinają bez żadnych zgód, zgłoszeń itd. 
Ale wydaje mi się, że tak nie ma, bo na pewno już pani zadzwoniła. Dziękuję. 
Anna Filipowicz: Dziękuję bardzo. Panie Krzysztofie, pozwolę sobie udzielić teraz głosu 
panu Mariuszowi dobrze, a później udzielę panu. 
Krzysztof Marczewski: Chciałem (niezrozumiałe) tego co 
co teraz powiedział pan Wójt, bo to bardzo ważne. 
Anna Filipowicz: No to proszę w takim razie (niezrozumiałe) uzupełnie to bardzo proszę. 
Anna Filipowicz: 
Krzysztof Marczewski: Ja dobrze zrozumiałem panie Wójcie, że pan każe osobą, mieszkańcom osobą 
fizycznym wzywać na 112 do uporządkowania terenu 
gminnego do przeznaczonego do użytku publicznego 
gdzie może dojść do wypadku w skutek zaniedbania, ja dobrze zrozumiałem? 
Tak to ma wyglądać teraz zarządzanie gminą? Dziękuję bardzo. 
Piotr Rybka: Dziękuję bardzo, dziękuję bardzo za to pytanie, bardzo lubię takie właśnie pytania. 
Ponieważ no w Polsce za bezpieczeństwo 
i za ratowanie życia zdrowia odpowiadamy wszyscy. 
Czy jesteśmy kierowcami spotkamy wypadek, nie możemy, 
nie możemy nie zatrzymać się i być bierni. 
Rozumiem, że ma pan doświadczenia z innych krajów, które spotkałem 
takich krajów Unii Europejskiej, gdzie jest akurat odwrotnie. 
nie chcę wchodzić w szczegóły. Natomiast w Polsce wszyscy 
za to, żeby ratować bliźnich, do czego 
zachęcam, żebyśmy nie byli bierni, (niezrozumiałe) ratowali (trzask) 
i myślę, że to nie jest nic skomplikowanego 
wykręcić 3 cyferki na telefonie. Przypominam numer alarmowy 112 
dla osób, które może jeszcze nie dzwoniły, że zachęcam 
żeby pan również czasem skorzystał z tego numeru. Dziękuję. 
Dziękuję panie Wójcie za odpowiedź 
Krzysztof Marczewski: Dobrze, że mam to nagrane. 
Anna Filipowicz: Dobrze, proszę teraz udzielam głosu panu Mariuszowi Sztompka 
Mariusz Sztompka: Ja tak rozpocznę sensacyjnie (niezrozumiałe) z biblii 
(niezrozumiałe) królestwo skłócone wewnętrznie. 
I widzę pewien dyskomfort pracy w Radzie Gminy 
i to się wyraża krytyką, ciągłą krytyką tego i 
to jest najlepszy przykład ostatnia ta właśnie skarga do RIO, wywierania 
na nas jakiejś presji. Jest to (niezrozumiałe) dział rady gminy, ponieważ ludzie wybrali 
nas spośród wielu kandydatów, pokładając w nas zaufanie. 
No i widzę, że jest grupa ludzi, która próbuje odebrać ten 
obowiązek, przywilej nie wiem jak to nazwać. I nawiązując do tej 
skargi, może dobrze by było, gdyby takie skargi mogły 
trafić do nas, żebyśmy mogli (niezrozumiałe), a może nawet upublicznić, żeby ludzie też 



się mogli zapoznać, bo może intencja 
była dobra i może RIO nie zrozumiało tego. 
Ale dobrze, gdyby mieszkańcy wiedzieli, jakie zażuty są stawiane 
radnym, także taki wniosek mam, żeby to upublicznić 
treść tego dokumentu jakie zarzuty są stawiane i tyle. Dziękuję bardzo. 
Dominika Palińska: Jeśli ja mogę, pani przewodnicząca. 
Anna Filipowicz: (niezrozumiałe) 
Dominika Palińska: Apropo 
Myślę, że tak w zakresie oczywiście ewentualnych skarg czy wniosków 
dotyczących funkcjonowania Rady to się nie wypowiadam. Niemniej jednak w przedmiocie tej skargi, do 
której pan Mariusz 
pan Radny Mariusz nawiązywał, chciałam tylko wskazać, że my też 
nie znamy w sensie my jako urząd treści tej skargi. 
(niezrozumiałe) ta skarga została bezpośrednio skierowana do RIO, czyli 
do organu, który zajął się jej rozpatrywaniem. Tam wskazano poszczególne punkty, 
które w ocenie skarżącego wnioskodawcy składającego ten dokument 
zostały rzekomo, czy też nie rzekomo naruszone przez państwa radnych. 
I my treści nie znamy, więc nie wynika to ewentualnie z jakiejś złej 
woli czy intencji urzędu, że my nie chcemy tego państwu okazać w ogóle okazać 
wszystkim, tylko po prostu nie dysponujemy tym dokumentem. Z całą pewnością, jeżeli taki 
dokument zostanie nam udostępniony i będzie on spełniał kryteria 
umożliwiające (niezrozumiałe) czy też państwu przekazane 
to jak sądzę, biorąc pod uwagę transparentność urzędu też i w tym zakresie 
na pewno tak się stanie. (niezrozumiałe) bardzo uprzejmy. 
Anna Filipowicz: Bardzo dziękuje pozwolę sobie uciąć dyskusje nad tym wnioskiem, można tak powiedzieć 
widmo, ponieważ nikt go nie widział. Także jeżeli go zobaczymy 
faktycznie będzie na pewno upubliczniony i dany do wiadomości 
tak jak pan Mariusz zaproponował, żeby mieszkańcy wiedzieli o co jesteśmy oskarżeni. 
Aczkolwiek na ten moment nikt nie wie, o co jesteśmy oskarżani, ponieważ 
nikt takiego wniosku nie widział także 
Mariusz Sztompka: (niezrozumiałe) 
Anna Filipowicz: Dziękuję bardzo. 
Mariusz Sztompka: (niezrozumiałe) takie modne słowo 
Czy w takim razie my mamy występować do RIO czy do 
osób skarżących o udostępnienie tego pisma, bo dobrze, żeby ta sprawie miała jednak 
(niezrozumiałe) i żeby przyszłościowo ten ten model został zachowany. 
Anna Filipowicz: Pani Mecenas 
To chyba musimy czekać po prostu prawda? 
Dominika Palińska: Znaczy musimy czekać 
na rozstrzygnięcie i na informacje, którą przekażę nam w tym przedmiocie RIO i w treści 
tej informacji nam przekazywanej to znaczy rozstrzygnięcie tej skargi. 
Z całą pewnością będzie ona opisana i wskazane jakiego przedmiotu 
ona dotyczyła i z czym to było związane, także dziękuję uprzejmie. 
Anna Filipowicz: Dziękuję i teraz udzielam głosu panu Radnemu Krzysztofowi Marczeskiemu. Bardzo proszę. 
Krzysztof Marczewski: Ja tylko jednym zdaniem chciałbym się odnieść do tej skargi, której nie znamy. 
Chcę tylko koleżankom i kolegą uświadomić, że jesteśmy organem 
władzy publicznej w podobnym, znaczy 
w niemalże tożsamym na przykład z naczelnikiem Urzędu Skarbowego 
z zarządzeniami czy rozporządzeniami różnymi. 
To są, to są dokumenty, które podlegają 
również zaskarżeniom. To są, nie podchodźmy do tego personalnie 
i emocjonalnie, bo to jest jakaś pomyłka, nie przejmujmy się, 
zobaczymy, jeżeli jest bezzasadna to orzeknie o tym RIO, jeżeli jest zasadna 
to orzeknie o tym RIO i cieszmy się, że będziemy mogli 



czerpać wiedzę i doświadczenie z tego typu dokumentu. 
Każdą, każdą decyzję administracyjną, każdą uchwałę 
Rady Gminy można zaskarżyć. Czy to będzie za gmina Żabia Wola czy gmina Pcim 
nie ma znaczenia, nie podchodźmy do tego personalnie. 
Czy ja mogę teraz dalej przejść do moich do moich pytań do pana Wójta i informacji? 
Anna Filipowicz: Dobrze za chwilkę teraz udzielę głosu panu Piotrowi panu Wójtowi 
a później udziela głosu dalej. 
Proszę panie Wójcie. 
Piotr Rybka: Dziękuję bo już byliśmy wszystko na (niezrozumiałe) RIO. 
Czy ja mógłbym się zapytać, czy ktoś się orientuje 
w podobnej sprawie (niezrozumiałe) może pani Mecenas a może ktoś z państwa. 
Ta skarga która, no niby nie miała być współpracą 
stowarzyszenia pod przewodnictwem pani, pani Zauszkiewicz. O jaki okres 
czasu mogła spowolnić czy zablokować funkcjonowanie 
naszej gminy, czy (niezrozumiałe). Ile, ile to czasu nam 
(zakłócenia dzwięku) 
nie chodzi tutaj (niezrozumiałe) ale 
(zakłócenia dźwięku) 
Ile, o ile czasu zablokowało procedurę wdrażania 
państwa uchwał z przegłosowanych jeszcze w (niezrozumiałe) tak (niezrozumiałe) 
Znaczy ja szanowny panie Wójcie nie mam wiedzy, kiedy ta skarga wpłynęła do RIO i jak długo to jest 
procedowane 
ale jakby z tego, co mi jest wiadome to nie została w żaden sposób wstrzymana 
(niezrozumiałe) uchwały w trybie zwykłe ona została tak jak zwykle 
każda jedna opiniowana. I z tego co przynajmniej dzisiaj rozmawiałam 
z panią Skarbnik no to jest już przeprowadzone postępowanie w przedmiocie 
zawarcia umowy i procedowania dalszego. Także nie jestem w stanie powiedzieć, 
czy czy to rzeczywiście (niezrozumiałe) jak długi okres to wydłużyło nasze działanie. 
Bo nie wiem, kiedy ona wpłynęła. Nie wiem, czy w ogóle mam tą wiedzę co do wpływu i 
rozpatrywanie jej przez RIO nie wiem, nie wiem. 
Anna Filipowicz: Dziękuję (niezrozumiałe) 
Piotr Rybka: (niezrozumiałe) 
Anna Filipowicz: Proszę państwa, pozwolę sobie uciąć dyskusję nad tym tematem, ponieważ 
nie mamy żadnych pewnych informacji. Jeżeli mają państwo jakieś 
inne wolne wnioski nie związane z tym tematem, to bardzo proszę udziele głosu. 
Jeżeli chodzi o tamtą sprawę, kończymy dyskusję. Bardzo proszę pan Krzysztof Marczewski. 
Krzysztof Marczewski: Panie Wójcie chciałbym zgłosić, że w tym obiekcie miast Władysław została 
skradziona tablica informująca o finansowaniu. Czy też 
mam to zgłosić na 112 czy pan przyjmie to to zgłoszenie ode mnie 
bo to się wiąże z pewnymi karami, które możemy ponieść 
w związku z nie informowaniem mieszkańców, że zostało to wybudowane 
z dofinansowania środków centralnych. 
No niestety tak się stało i proponuję, jeżeli pan już przyjmie tą skargę, nie 
nie oczekuję teraz od pana odpowiedzi. 
Jeżeli pan już przyjmie tą informację ode mnie, to żeby tą tablicę 
nie ustawiać przy zabawach czy zabawkach dla dzieci, tylko żeby ją 
ustawić na wejściu. Będzie wtedy widoczna, będzie trudniejsza do ponownego ukradzenia, 
bo to jest łakomy kąsek dla panów, którzy zbierają złom. 
A jednocześnie będzie bardziej wymownie informowała o przedmiocie 
tej inwestycji i dofinansowania. 
Anna Filipowicz: Dziękuję. 
Piotr Rybka: Dziękuję szanowni państwo. To zgłoszenie już jest od dawna 
i nie jest to pana radnego niestety, a tutaj 
mam wrażenie, że jest odgrywany taki cyrk, taka scena, żeby do 



mnie w jakiś sposób poniżyć. Także szanowni państwo jest, jest to 
zgłoszone przez mieszkańców przez pana Sołtysa 
i tablica się właśnie wykonuje robi, także ona będzie niebawem postawiona. 
No niestety no wandalizmu nie jesteśmy w stanie 
nic zadziałać. Mam nadzieję, że coraz mniej będzie 
takich aktów wandalizmu. Ale dziękuje również można jeszcze 
wzmocnić to zgłoszenie dodatkowym głosem na sesji. Dziękuję. 
Anna Filipowicz: Dziękuję bardzo, proszę udzielam głosu pani Magdalenie Radomińskiej 
Magdalena Radomińska: Ja w temacie tej zaginionej tablicy jak byłam tam na rowerach w tej okolicy, 
to właśnie rzuciła mi się w oczy wyrwana ta tablica na ścieżce 
od tej tego placu zabaw do wydm, które tam są 
w głębi i wyleciało mi z głowy, że miałam to zgłosić. Nawet zdjęcie cyknęłam 
także ona tam po prostu była wyrwana i wrzucona tak jakby 
no nie wiem w krzaki przy ścieżce jak się idzie na te wydmy. 
(niezidentyfikowany dźwięk) 
Anna Filipowicz: Bardzo dziękuję pani Magdaleno za tą informację. Ja jeszcze 
dodam tutaj pytanie od mieszkanki naszej gminy Żabia Wola. 
Dlaczego działka sołecka nie była sprzątana przez 
gminę przez kilka miesięcy? Obowiązki te za gminę wykonywał sołtys Władysławowa. 
Panie Wójcie. 
Piotr Rybka: Szanowni państwo jeżeli działka jest przekazana na sołectwo no to 
sołectwo na działkę, często sołectwo zakupu 
nie jakieś powiedzmy altanki, czy drogi, czy ognisko sobie buduje 
z funduszu soleckiego i tutaj no nie po to przekazuje 
Urząd Gminy sołectwu w użytkowanie 
żeby za sołectwo użytkować. 
No tak to działa, no sprzątanie jest to również użytkowanie (niezrozumiałe). 
Jeżeli chodzi z kolei o sprzątnięcie jakiś 
jakiś śmieci, no to sprzątamy raz w tygodniu jest objazd po całej gminie. 
No wydaje mi się, że tu chodzi o jakieś takie rzeczy, które 
(chrząknięcie) 
Piotr Rybka: (niezrozumiałe) 
Także proszę to pytanie do sołectwa. 
Anna Filipowicz: Dziękuję bardzo, proszę pan Krzysztof Marczewski. 
Krzysztof Marczewski: (niezrozumiałe) panie Wójcie, że poczuł się pan poniżony takim prostym prozaiczny 
pytaniem, 
no ale trudno ma pan widocznie wzmożoną wrażliwość. 
Mam takie pytanie. Wykonawcy wykonujący po zimową naprawę 
nawierzchni gruntowych i innych robią 
to dość niedbale widać, że oszczędzają na materiale. 
Rozmawiałem z naszym sołtysem, panem, panem Janem Skorupińskim. 
Dopóki stał nad nim wszystko było dobrze w momencie kiedy, kiedy on odszedł 
widać było różnice w tej pracy. Czy mógłbym prosić o to, żeby 
zaangażował pan Referat Inwestycji bardziej do kontroli, 
żeby te kontrole powykonawcze przebiegały w sposób taki bardziej zdecydowany. 
Nie może być tak, żeby za nasze pieniądze były była wykonywana 
praca w sposób byle jaki, bo to szkoda środków naprawdę naszych mieszkańców na takie. 
Także proszę o złożenie nadzoru ze strony Referatu Inwestycji 
Dziękuję bardzo. 
Anna Filipowicz: Dziękuję bardzo. 
Piotr Rybka: (niezrozumiałe) oczywiście dziękuję bardzo. Jak najbardziej 
są to kwoty rękowne (kaszel) ilości również, 
są dokładnie zmierzone, sprawdzone więc tutaj. 
No jeżeli kontrahent 



dał taką cenę za konkretną ilość materiału i 
gmina, że te konkretne, konkretną wielkość budżetu na to 
nie możemy oczekiwać, żeby teraz za tą samą cenę 2 razy więcej towaru sypał. 
Natomiast no jest, jest to weryfikowane 
odbierane, choć nie odbierane. Cieszę się, że na Facebooku 
fejsbuku okazujące harmonogramem, który pokazuje to jest coś nowego 
w ogóle takim ewenementem na skalę chyba nawet Polski. 
Nieskromnie powiedzieć, ponieważ 
daje, daje mieszkańcom możliwość pokazywania 
swojego niezadowolenia, ponieważ no z dróg zwłaszcza w takiej 
w jednej gminie jak nasza. Jest zdecydowana większość 
dróg grudniowych. No jest dużo potrzeb 
i pomimo to pozwalam mieszkańcom pokazywać te niezadowolenie 
a nie żeby kryli to sobie trzymali to sobie i żeby 
później wylewali złość na przykład do państwa radnych. Także ja biorę na 
siebie bezpośrednio te niezadowolenie i 
i staram się 
poprawiać tak bardzo, jak to możliwe za określone pieniądze. 
Niestety nie jestem w stanie wyczarować więcej pieniędzy 
państwo 
poza budżetem i staramy się wspólnie tak gospodarować 
naszym budżetem, żeby i były pieniądze na utrzymanie 
dróg, ale również na inne utrzymaniowe rzeczy jak i na inwestycje, 
że no robimy co, co możemy. 
Jeżeli uważa pan, że nadzór jest zarówno za słaby to jak najbardziej przekażę 
te informacje do do pani Kierownik jeszcze żeby został zwiększony. 
A jeżeli uważa pan, że 
tylko pański nadzór jest prawidłowy to zapraszam społecznie też 
czasem spojrzeć na na tą wywrotkę. Czy rzeczywiście ona ona 
dobrze wygląda, czy jednak coś jest niepokojącego? 
Były takie chwile, że że radni się angażowali w te sprawy. 
Zapraszam no mam nadzieję, że będzie 
coraz lepiej, coraz więcej dróg robimy i jak państwo zauważyliście, 
już nie robimy 2-3 miesiące w sezonie letnim drogi gruntowe. 
Tylko robimy 10 miesięcy z przerwą na 
jak śnieg stopnieje wtedy. 
Staje się coraz lepiej, ale wiadomo, no to nie jest (niezrozumiałe) 
to są lata stracone i trzeba teraz latami 
te lata stracone nadrabiać, a nie a nie 1, 2 czy 3 sezony. No niestety 
nie mamy tutaj złotych kart nielimitowanych 
środków na drogi. Dziękuję bardzo. 
Anna Filipowicz: Dziękuję bardzo. 
Ja chciałbym jeszcze przeczytać kolejne pytanie od mieszkanki. 
Czemu mają służyć pytania pana Radnego Sztompka i pana Wójta w sprawie 
skargi mieszkańców RIO? Proszę o odpowiedź obu panów. Tak jak mówiłam 
uważam temat za zakończony na dzień dzisiejszy, a jeżeli 
panowie bardzo chcą odpowiedzieć, to mogę panu 
przeznaczyć po 3 minuty czasu antenowego, nie dłużej. 
Anna Filipowicz: Dziękuję w takim razie, czy ktoś z państwa ma jeszcze jakieś pytania? 
Nie widzę związku z tym, pozwolę sobie zakończyć 
39 sesję Rady Gminy Żabia Wola. 
Bardzo dziękuję państwu za dzisiejszą sesję. Do widzenia. 


